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 ראש העיר –סקירה ודיווח אודות משבר הקורונה . 1

 

ערב טוב לכולם, אני אפתח בסקירה קצרה, ועדכונים על כמה תחומי עשייה,   מר חיים ברוידא: 

מסמכים לגבי הבדיקה של את ה ת,, מעלוS&Pוהפעילויות שאנחנו עשינו. אתמול קיבלנו מחברת 

עיריית, הבדיקה הכלכלית של עיריית רעננה. אני לא אלאה אתכם בכל הפרטים, רק הם פותחים  

בציטוט הנ"ל: "למרות השפעות מגיפת הקורונה על הכנסותיה העצמאיות, סיימה עיריית רעננה את  

מאשרים את דירוג  "אנו ם:עם תקציב מאוזן, ולא הזדקקה למלווה לאיזון. הם ממשיכי 2020שנת 

, תחזית הדירוג יציבה. תחזית הדירוג היציבה משקפת  Aהמנפיק והאג"ח של עיריית רעננה, טריפל 

את ציפיותינו כי הפעולות שנוקטת הנהלת העיר בתקציבי התפעול, ובתקציב ההון, יסייעו לה לשמור  

 בצורה טובה..." ותיה ויעל איזון התקציב בשנתיים הקרובות, ויאפשרו לה לנהל את התחייב

בקיצור, יש פה מספר עמודים שבהם הם מפרטים את התהליכים שעשינו, אז זה די מחמם את הלב  

 לראות שאנחנו נמצאים היום במצב שאנחנו נמצאים. 

בגזרת הקורונה, אז אנחנו ממשיכים בכל המאמצים להורדת התחלואה. יש פה ממש מאמץ כפול  

הנחיות במרחב הציבורי, ומצב שני, אנחנו עושים את הכול  ם על ריומשולב, שמצד אחד אנחנו שומ

 לשמר את אחוז ההתחסנות הגבוה, ולהשלים את הפערים איפה שאנחנו נזקקים להם.

זה לא תהליך פשוט, כי אנחנו נמצאים בתוך אווירה ציבורית של כמעט חזרה מלאה לשגרת החיים, 

תנהלות, גם ברחוב, במרחב הציבורי, בטח כל ההל ולכן נדרשת מאיתנו עוד יותר אחריות ומשמעת,

בבתי הספר, ובמסגרות החינוך, על כל היבטיה, גם על החינוך המשלים, כמובן, אני אמרתי, ואני 

חוזר ואומר, היכולת שלנו כעיר להמשיך ולהוביל את טבלת הערים המתחסנות מבין כל ערי ישראל, 

 היא מפתח לקהילה בריאה. 

הבאתי את זה, כן? אבל קיבלתי גם מסמך ממשרד הבריאות, על זה שאנחנו  ד לא עוהיום גם קיבלתי, 



 לוללוגו חברת התמ                                                                                        עיריית רעננה
 1.2023.17בת מועצה מן המניין ישי

 

 5 
 

עיר שמובילה חשיבה בריאותית, ואנחנו נחזק גם את הדברים האלה, אבל היעד הוא באמת לצמצם  

 את התחלואה, ותוך שמירה על שגרת חיים, שהיא שיגרת חיים מבוקרת.  

,של מפגשי שיח ודיאלוג, עם מומחים ואנשי   את זהם יש לנו שיתופי ציבור, ואנחנו ממשיכים לקיי

מקצוע, ואנחנו באמת עושים את מרב המאמצים, כדי לאפשר לכל פלח באוכלוסיה לקבל בזמן אמת  

 את מלוא המידע. 

אתם יודעים שפורסם גם בתקשורת, וגם בכל האמצעים האחרים, שרעננה היא מהערים הראשונות  

באופן פרונטאלי, במרכזי השירות לתושב. עשינו את  ל קהלקבשלמעשה חזרה כבר בתחילת השבוע ל

 זה ברמה מאוד מאוד גבוהה, תמיד יש מקום לשיפורים, אבל עשינו את זה בצורה יפה מאוד.  

חזרנו לפעילות, עם כל המערכות בכל המתווים של התו הירוק והתו הסגול, וזה בהתאמה למתקנים,  

 החינוך. וגם  ותולגילים, ולכל תחומי הספורט, גם התרב

במסגרת הרצון שהוא בלתי מתפשר, אנחנו מעודדים את כל הציבור, ללא יוצא מן הכלל, כדי להעלות  

את רף ההתחסנות העירוני. אנחנו ננהיג השבוע פעילות של ניידות מתחסנים, זה למעשה שתי ניידות,  

  ת?שתמוקמנה בשתי נקודות בעיר. מה הנקודות? אחת, אריאל, אחת בקריית שר

 

 כן. ובספורטק.    אריאל הילדסהיימר: מר

 

ואחת בספורטק. והיא נעשה בין השכונות האלה, ותנגיש לתושבי רעננה את   מר חיים ברוידא: 

 האופציה להתחסן, וזו עוד פעולה שמביאה את החוסן שלנו.

  ושמה  ה,אנחנו לפני שבועיים, ואולי שבועיים וחצי, עשינו עוד פעילות במרכז הנוער באזור התעשיי

צעירים, שאנחנו פשוט קראנו להם להתחסן, ואם לא היינו קוראים להם, ועושים  300התחסנו מעל 

 את הפעולות שעשינו מסביב, החבר'ה האלה לא היו מגיעים, אז זה רווח נקי.  

ממשיכים בעשייה עירונית ענפה, וזה מאתגר שבעתיים בתקופה הזאת, ובאופן מכלול אני אגיד פה  

שוט מרומם את הלב, ואת התגובות הטובות שמגיעות מהציבור. מכון  זה פ – כמה דברים

גיאוקרטוגרפיה, פרסם מחקר מקיף על כלל הערים בישראל. זה פורסם גם בתקשורת, וקבע שרעננה  
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 נמצאת במקום השלישי בערים המצטיינות בתחום החינוך.

ו את זה, וזו תעודת הם עשש אנחנו עלינו בכמה רמות, של ארבע או חמש רמות, מהפעם האחרונה

כבוד על השקעה ועשייה מסורה של הנוגעים לדבר. ממשיכים בתנופת הפיתוח, לפני שבועיים הנחנו  

אבן פינה לאשכול גנים חדש בשכונת נאות שדה, אנחנו לא מחכים לרגע האחרון, וזה לזכות כל  

 האנשים שנמצאים במערך החינוך. 

חדש בשכונת לב הפארק, שנים שהדברים האלה לא  פים ה צואנחנו הנחנו את אבן הפינה לשבט ה

התקיימו, שבט נבו, וארז לא פה, נכון? ארז עדיין בקורס רמטכ"לים? אוקיי, אז יש לארז המון המון 

 תודות, וגם לאריאל, על כל הפעילות שעשינו.  

 

 גם למיכאל.  : מר מיכאל רייזמן

 

אנו נותנים מענה לסיטואציות  וכי, ינאז גם למיכאל, נכון. בתחום הח מר חיים ברוידא: 

י"א, וגם חטיבות הביניים  -ו' וכיתות י' ו-שהקורונה גורמת לנו להתמודד. חזרנו ללימודים בכיתות ה'

מעמיקים את הקשר, וזה  –נפתחו, ואנחנו למעשה מבצעים פעולות על פי מתווה עירוני, שקוראים לו 

 חזרה לשישה ימים מלאים בחינוך המיוחד. 

ערים לצרכים של התלמידים, בעיקר בגלל הפערים שנוצרו, והדרישה להרחיב את החלט ב אנחנו

המענה הפדגוגי, ולפני כשבועיים, יצאנו עם תוכנית מקיפה שכוללת קורסים שבהם התלמידים, אני 

מקווה, יוכלו לסגור את הפערים, בעיקר בחטיבות הביניים ובתיכון. ישנה חברה שקוראים לה יס 

ויותר סרטונים, שהם כלי עזר מקוון, שיכולים לסייע   7000-מערכי תוכן, לדעתי, כציעה מ סקול, היא

 לצעירים האלה.

אנחנו ממשיכים, פועלים גם בתוך הקהילה, מחזקים את הפעילות החברתית המשותפת בכל  

האוכלוסיות. פתחנו ממש לאחרונה, למעשה, ארבע, אבל יש לנו כבר שש ספריות קהילתיות חדשות 

יר, בתוך השכונות, וזה בשיתוף התושבים, וכל יום מקבלים טלפון נוסף, לאזור מסוים,  בי הערחב

 שמבקשים שכבר נעשה ספריות.
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מיזם חלוקת הטאבלטים לקשישים, לקשישים בודדים, בוצע בהצלחה גדולה, בכל מהלך חודש  

 פברואר. 

הגיעו, והם לוקחים חלק  חבריםו מועדון האופניים לגיל השלישי בפארק רעננה נפתח, ועשרות חברות

בפעילות, וזו גם הזדמנות לציין את מסלולי האופניים שהושקו, למעשה, בשנה האחרונה. צוותים  

ק"מ, אם אני לא טועה,   31שלנו בחרו נתיבי אופניים שיוצאים מגבולות רעננה. יש מסלול אחד של 

ות וחזון להפיכת פארק רעננה,  מדינית ק"מ, וזה הרצון להפוך א 11ומסלול נוסף של  21ומסלול שני 

 גם כמרכז של ספורט, רכיבה, ובכלל לקידום אורח חיים בריא.

סדרה של אירועים, הרצאות, פעילויות, שפרסנו על פני מספר שבועות, ציינו את יום האישה  

הבינלאומי, ואיילת ארז סגן, אני רוצה להגיד לך תודה על הדברים שעשינו פה. היו המון המון  

ת, וזכינו גם להמון המון תגובות טובות, ואני חושב שזה האקלים הנוכחי, זה אחד הדברים  ילויופע

 החשובים ביותר לעשות, אז שאפו ענק. 

בתחום התרבות, השבוע חזרנו וקיימנו לראשונה, מזה שנה, מופע בחוץ. את כל הסיפור ההיסטורי  

ראשונה, שהייתה מלאה בתגובות  ופעה ה שקשור עם שרית חדד אתם יודעים, אבל עידן חביב ביצע

איש נכנסו למתחם בפארק, ויתרה מזאת, אנחנו שידרנו את זה גם בזום,   750גם טובות של הציבור, 

 כניסות, נכון? אז זה גם אומר שאנשים נהנו מזה.  10000גם באתר שלנו, בלייב, והיו למעשה מעל 

ן מגבשים חבילת תמריצים לעידוד  ועדיי, החזרה של העסקים לשגרה, לפעילות, אז אנחנו גיבשנו

הפעילות המסחרית, זה מדובר על שוברי קנייה, למי שיבצעו רכישות בעסקים עירוניים, זה פטורים 

 מאגרות שילוט, הקלות בהוצאות סחורות לרחוב. 

אנחנו, מבחינתנו, מבטאים כל הזמן את הרצון לתמוך בעסקים, ואני שוב קורא, גם מכאן, לציבור על 

המימרה שאני גיבשתי כבר לפני הרבה זמן, רעננים קונים ברעננה. זה חשוב עבור הכלכלה  יס שלבסה

 העירונית כולה. 

וולטאי על גגות מבני הציבור. אתמול  -אנחנו ממשיכים לקדם תוכניות אב משמעותיות, להתקנת פוטו

ם המורות, נסביר  ים ועהלגם הייתה פגישה עם נציגות ונציגי הנהגת ההורים, ואנחנו נדבר גם עם המנ

 להם על מה מדובר. 
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תאורת לד, אנחנו רוצים להחליף את כל התאורה בעיר לתאורת לד, תיכף ניגע בזה, בהמשך הדיונים 

של מועצת העיר. מי שיכול לראות, יש היום תנופה גדולה בחידוש גינות משחקים וגני שעשועים, 

אב לקידום שבילי אופניים, וכמובן שגם ניות וכואנחנו יוצאים עם תוכניות של קירוי מגרשים, ות

 תוכניות אב לנגישות. 

לחודש. כמובן שאנחנו,   25-אני רוצה, ברמה העירונית ככה לעדכן לגבי הבחירות, שהתקיימו ב

בשיתוף משרד הפנים, מסייעים, קובי אלנבוגן, נמצא בחזית, ואנו נבטיח שגם הפעם יהיה תהליך  

בכל תחומי ההצבעה, ואני שב וקורא לתושבי רעננה, לצאת  יבור לצבחירות תקני, שראוי, בטוח 

ולהצביע, לממש את הזכות שבעיניי, אני בטוח, כל היושבים כאן, היא אף בגדר חובה. צאו להצביע.  

 יש מדינות שבהן הזכות הזאת לא קיימת.

 

 הרמת כוסית לכבוד חג פסח. 2

 

ו הזדמנות, מבחינתי, לברך ולאחל  אז ז ה,לפני שאנחנו עוברים לישיבה עצמ מר חיים ברוידא: 

לכולם, לכל תושבות ותושבי רעננה, פסח שמח וכשר, ואני תקווה שאכן את ערב ליל הסדר השנה,  

 אנחנו נוכל לחגוג כמו שצריך, עם משפחתנו. 

אני מאחל, באמת, לכולם בריאות, שנדע בשורות טובות. לפני שנרים כוסית ונצא לדרך, דרורה 

 מה מילים לגבי חג הפסח. אז דרורה, כמו שסיכמנו, חמישים דקות. גיד כלהביקשה ממני 

 

אני רוצה להתייחס, בבקשה, למשמעות של חג הפסח. דווקא המשמעות    גב' דרורה כהן: 

הפנימית שלו. ידוע שחג הפסח, נקרא גם חג הפסח וגם חג המצות, וגם חג החירות, וגם חג האביב,  

 ולכל שם יש את המשמעות שלו.

וקא רוצה להתייחס למשמעות הפרטית, האישית שלנו, שלנו כאנשים, כבודדים. כשבני ישראל י דונא

שנה עבדים, בעבדות גמורה. לא היה להם כוח, לא היה להם זמן לחשוב על  400היו במצרים, הם היו 

ת חויציאה מהשגרה, על איזשהו אוורור לרגע, לחשוב על החיים שלהם. אפילו לא היו להם את הכו
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וף ולהתמרד, להתנגד. הם היו כל כך במצב של חלישות כוחות, שלא הייתה להם את האפשרות לאס

 לעשות משהו, ואילולא בא הקדוש ברוך הוא ועוזר להם לצאת עם המכות, ולתת להם את האפשרות, 

 די, שבענו, אי אפשר ככה יותר להמשיך. –ואז הם צועקים מקוצר רוח ומעבודה קשה  

הוא אומר להם לעשות ככה וככה פעולות, וכולנו יודעים שמזה נגזר לנו חג ליל   ברוך  ושוכתוב שהקד

הסדר, שרוב עם ישראל, בכל העולם, חוגג את חג ליל הסדר. ובסדר, בעצם, מה רוצים בליל הסדר?  

שנעשה איזשהו סדר פנימי עם עצמנו. זה לא סדר עם עם ישראל כולו. כל אחד מאיתנו, אני לא יודעת  

דעים, במיוחד אצל האנשים הדתיים, יש כל כך הרבה הכנות לפסח, ניקיון ושיגעון, תם יוא אם

תגידי תודה שיש לך   –לפעמים אנחנו מרגישים מותשים, מותשים מעבודה קשה. ולא, אמרו לה לא 

 את הכוחות, שיש לך את האפשרות לנקות, לבער, להוציא את החמץ. 

וצה לבטל את גזירת המן? לך קנוס את כל היהודים. אתה ר. בפורים, הכוח העיקרי שלנו זה אחדות

כולנו ביחד. בליל הסדר לא, כל אחד מאיתנו, צריך לבער את החמץ שבתוכו. ושימו לב, הבצק החמץ,  

מה זה חמץ? שנתנו, היה שמרים, הוא תפח, הרבה פעמים הגרעין של כל אחד ואחד מאיתנו, הוא  

 רוצים לעשות רק טוב, כל אחד.   אנחנו. טהור, הוא טוב, הוא ישר, הוא הוגן

אבל פתאום, כל מיני תופעות זרות נכנסות, כל מיני שיקולים זרים, האגו מנפח ומנפח ומנפח, ואין 

הנה, יש לכם פסח. אתם רוצים   –שיקול דעת הגיוני. ואז מה עושה לנו הקדוש ברוך הוא? אומר לנו 

קמח ומים, בלי שמרים. אל תתנו לו לתפוח,  ו רק עשלקבל החלטות נבונות? תורידו את האגו. איך? ת

אל תתנו לו לעלות יותר מדי. שיהיה הכי חומר הגולמי שלו. ברגע שזה חומר גולמי, יש סיכוי שנצליח  

לבער את כל הפאקים שלנו, כל אחת מאיתנו יודעת בדיוק מה הפאקים שלה, מה החסרונות שלה,  

 ק מה הוא היה רוצה לבער ולסדר בחיים שלו. בדיו דעשלנו, שלו, שלה, שלו, כל אחד מאיתנו יו

בליל הסדר, זו ההזדמנות האישית, לא לחשוב לא על הקניידלעך ולא על ... תגידו לי מה אתם 

אוכלים, הקציצות האלה של הקרפיון, נו תזכיר לי, גפילטע פיש וכל הסיפורים האלה. לחשוב איך  

שיו יש לי את האנרגיה הטובה הזאת. התדר  ת שעכדעאני נכנסת פנימה לעצמי, מה אני מבקשת, ויו

 הנכון לטהר את עצמי ולנקות את עצמי מבפנים. 

ואני נשבעת לכם, כל פעם שאני מרגישה שמשהו, שיקול זר נכנס לשיקולי הדעת שלי, אני מיד עוצרת 
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אל , אפילו לאותו אדם, כשאתה מרגיש, אולי, איזה אגו קטן שנכנס לבפנים, תנער אותי –ואומרת 

ותר לי. לא רוצים להיות שם, כי כשיש שיקולי אגו, אנחנו מפספסים את העיקר, כולנו פה. כולנו.  תו

 בטוחה, אני בטוחה, רוצים רק שיהיה טוב. 

לתושבים, לאזרחים, לעם ישראל, לא משנה, למשפחה שלנו, לילדים שלנו, לבעל שלנו, כמה אני מענה  

 –חות נהיה עם עצמנו ישרים, נכנס פנימה ונגיד ב שלפ שוכמה ח –אותו, שיהיה בריא. אני אומרת 

אנחנו פוסחים, אנחנו מדלגים, אנחנו מקבלים החלטות אחרות, כי בליל הסדר זה התדר, זו 

 ההזדמנות שלנו, ואנחנו מקבלים אנרגיה חיובית לעשות את זה. 

ל אחד  ו, מכלנשיהיה לנו חג שמח, ונצא לחירות מנטאלית, ושנצליח לצאת מהשעבוד הפנימי ש

 מהשעבוד שלה, מהשעבוד שלו, ונצליח להגיע למצב של התעלות רוחנית, אינשאללה. 

 

 תודה דרורה. רונית?   מר חיים ברוידא: 

 

כן, תודה. קודם כל, בהמשך לדבריה של דרורה, אז אני רק רוצה לקחת אותנו  גב' רונית ויינטראוב: 

נשיר בכל דור ודור עומדים עלינו לכלותינו,   ההגדהם לנקודה אחרת. אין ספק, אנחנו בעוד שבוע, גם ע

וזה ישקף את התלאות במה שנקרא, בעבר, ההיסטוריות הרחוקות, ובעידן המאוד קרוב, רק שנגמרו  

 .45בשנת 

אבל דווקא אותן צרות של העם היהודי, מחייבות אותנו, ברמה המוסרית, להקפיד בכבודם של כל מי  

איתנו, גם במצב של מלחמה, ותוצאות של מלחמה, וגם   מצאים שנשנמצאים בחסותנו, של כל מי 

הגר, הזר שנמצא או נמצאת בתוכנו. אנחנו מחויבים למוסריות, אנחנו מחויבים ליחס אנושי, אנחנו 

 מחויבים לא לנהוג בדיכוי, ההיפך מזה. 

רך ע אני חושבת שמה שאנחנו צריכים לקחת מאותן תלאות ששזורות בהיסטוריה שלנו, לקחת את

דם באשר הוא אדם, ומה שנכון לגבינו, נכון גם למי שהיו רק אתמול אויב במלחמה ונמצאים  הא

ביום שאחרי, תחת כיבוש, ומי ש... וזרים שנמצאים בתוכנו, ומוצאים אצלנו מקלט, וכבוד האדם,  

.  באשר הוא אדם, זה אני חושבת שאנחנו מחויבים לרמה מוסרית הרבה הרבה יותר גבוהה מכל אחד
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דה שהתאפשר לי להגיד את הדברים, ואני מבקשת הערה על הנושא של מועצת העיר חיים,  אז תו

 עכשיו, או אחרי? רק פרוצדוראלית? 

 

 אין בעיה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אנחנו, קודם כל, אנחנו מאוד מכבדים,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

ר להגיד דברים שאמרתי  שאסו  יםרונית, רק שנייה בבקשה, רק שנייה. אומר  גב' דרורה כהן: 

ולא בשם אומרם. המביא דברים בשם אומרם, מביא גאולה לעולם. אז הדברים שאמרתי נמצאים  

בספר 'האיש שהצליח לשנות את הסרט', רפאל כהן. הוא מרתק, הוא מעניין, הוא אדם מאוד 

 כריזמטי, משם לקחתי את הרעיון, לא שלי.  

 

דרורה. לגבי, אנחנו מאוד מכבדים, כולנו, את הפורום הזה  ר כוחישאוקיי. י גב' רונית ויינטראוב: 

של מועצת העיר, את המחויבות שלנו לנוכחות בוועדות זאת השליחות, וזאת החובה שלנו. והיום 

אנחנו נאלץ לא לסיים את הישיבה, וכמו שאתם רואים, חלקנו לא הצלחנו להגיע, בגלל תוכניות  

 קודמות. 

לתאריך שקבענו, כל יום רביעי הראשון בחודש מועצת עיר, כדי   ניצמדו אז אני מבקשת שאנחנ

שאפשר יהיה להיערך. ואם יש צורך לשנות, אני מבקש לעשות סבב בין כלל חברות וחברי המועצה,  

לוודא שכולם יכולים להגיע, כי אחרת זה בעייתי, וזה מפריע לבצע את העבודה הציבורית כראוי.  

חו לתשומת הלב, ושוב מתנצלת שעמית ואני נצטרך לצאת לפעילות  יילק יםתודה, אני מקווה שהדבר

 ברוח הימים הקרובים.  

 

אין שום בעיה. רק אני אומר, היום שאנחנו בוחרים בו, הוא יום שאנחנו  מר חיים ברוידא: 

מנסים לא להפריע לפעילות השוטפת כאן. האולם הזה, הוא אולם שפעיל כל יום, מבוקר עד לילה, גם 
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. ולכן, כדי שלא נגרום, לא לקבוצות הכדורסל, לא לבנות הכדורעף, יש פה רעננה נט הספר תיב

 שמתאמנות פה גם כן, אז זו גם סיבה.

לגבי הנושא שאמרת, שהוא כמובן תמיד נוגע לליבי, מהגרים ואנשים שנמצאים כאן, בשבוע שעבר 

תונים של רעננה, והיא  את הנ ה שוחחתי עם אחת העמותות הגדולות שעוסקות בתחום הזה, נתתי ל

 אמרה שאנחנו בין חמש הערים שמובילות בתחום הזה. 

אנחנו משקיעים כספים שלא מקבלים בחזרה, יש לנו עשרות ילדים שנמצאים בגני ילדים, של ילדים  

שהגיעו מאריתראה בעיקר, וממדינות באפריקה. הם לומדים במסגרת רגילה, והם לומדים גם בבתי  

שר ממני, כבן לניצולי שואה, שאנחנו נותנים פה מחסה והגנה למשפחות שהן  ומאו בר ספר, ואין ד

ברות הגנה ויכולות למצוא את עצמן במצוקה, או אפילו ברגע של מוות, אם הם יחזרו למקום שממנו  

 הם באו. 

 

 תודה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אז זה בגדול.  מר חיים ברוידא: 

 

כוח שממשיכים את הקו הזה, זה באמת אפיין את רעננה הרבה  ויישר, תודה גב' רונית ויינטראוב: 

 שנים. 

 

מאה אחוז. טוב, אנחנו עוברים למועצת העיר. אישור פרוטוקולים של ישיבת  מר חיים ברוידא: 

, נכון, מרוב שדיברו, אז חבר'ה, לכל אחד יש כוס יין לידו. ברוך אתה אדוניי 2.2021-המועצה מיום ה

 בורא פרי הגפן. אמן. חג שמח לכולם. ולם, העאלוהינו מלך 
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 10.2.2021אישור פרוטוקולים של ישיבות המועצה מיום . 3

 

. הפרוטוקולים, 10.2.2021אז אישור פרוטוקולים של ישיבת המועצה מיום  מר חיים ברוידא: 

בעד  מי  כמובן, נשלחו אליכם. אם למישהו יש הערות, אני אשמח. אם לא, אנחנו עוברים להצבעה.

 ישור הפרוטוקולים? פה אחד. א

 
 :הצבעה

  15 –בעד 

  0 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 10.2.2021לאשר את הפרוטוקולים של ישיבות המועצה מיום מועצת העיר החליטה פה אחד 

 
 ( על שולחן המועצה.2020) 4הנחת דו"ח כספי רבעון . 4

 

, על שולחן המועצה. 2021רבעון כספי ו"ח אנחנו עוברים לסעיף השני, הנחת ד מר חיים ברוידא: 

 יוסי, בוא תסביר את הנתונים. 

 

, הדו"ח טרם ביקורת, אבל זה הדו"ח המוגש  2020טוב, מונח הדו"ח לשנת  : מר מזרחי יוסי

אלף ₪, ללא לקיחת הלוואה לאיזון שנחזתה במסגרת עדכון   370לביקורת. סיימנו אותו בעודף של 

מיליון ₪ בהכנסות   60-ר, וזה, כל זה למרות ירידה של קרוב להדב  מבר.התקציב שביצענו בחודש נוב

 העירייה.

ציינו בדו"ח, נאלצנו לבצע צמצומים, התייעלויות, בסדר   S&P-אנחנו, במהלך השנה הזאת, וכמו ש

גודל דומה, כדי להביא את העירייה לאיזון, כפי שהוא מוצג היום. חלק נכבד בזה, כמו שאמרנו, 

דך, גם גביית ארנונה שהייתה מעבר לתחזית, כי הצלחנו להדביק את הפיגורים  ומאי יות,צמצום בעלו
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 שהיו.

כמו שאמרנו, אנחנו רואים גם ירידה בפעולות הכלליות ביחס לתקציב המעודכן, בשכר שמרנו על  

 התקציב כפי שנחזה. 

הן  ום והייתה פגיעה בהכנסות עצמיות אחרות, שוב, כתוצאה מהפגיעה בפעילות, הן מפרס

מיליון החסרים, שזה,   12-כירויות, הן מעבודת הוועדה. בתקבולים האחרים, רואים את המש

 מיליון ₪, שלא לקחנו אותה, ותיקנו את זה באמצעות הארנונה.  12למעשה, אותה הלוואה של 

, ההנחות גדלו, סדר  2020-דבר נוסף שמאוד מובהק, זה הנושא של עלייה בהנחות. במהלך השנה, ב

ה מיליון ₪, גדלו שוב כתוצאה מארנונה, שזה נובע משטחים ריקים, או משטחים  שמונ ל שלגוד

 שאינם ראויים, וכל זה, ולמרות כל זאת, סיימנו באיזון.

 

אישור התקשרות להשכרת מקרקעין בין עיריית רעננה לכתר החצר בע"מ )הזוכה במכרז(, לשם  . 5

 6586רעננה, בגוש  6-8חוב השוק נה ברממב פיתוח והפעלת מתחם בילוי, תרבות ופנאי בחלק

 63,64,435בחלקות 

 

 מישהו, שאלות? אוקיי. אנחנו עוברים לסעיף הבא.   מר חיים ברוידא: 

 

אישור התקשרות להשכרת מקרקעין בין עיריית רעננה לכתר החצר בע"מ,   מר חיים ברוידא: 

מאותו מבנה ברחוב  בחלק . זההוא הזוכה במכרז, לשם פיתוח והפעלת מתחום בילוי, תרבות ופנאי

 .63,64,435, בחלקות 6586השוק, איפה שהיה פעם אגף ההנדסה, גוש 

אני קצת אפרט, שאנחנו מבקשים להקים, למעשה, מתחם בילוי של תרבות ופנאי, זה יהיה מדרחוב  

ה  שיהיה ברחוב השוק. אני רואה בזה ערך עליון לחיזוק חיי הפנאי ומוקדי הבילוי במרכז העיר. ז

ם לנושא של ההשקעה במרכז העיר, שאנחנו עושים עכשיו, לנושא של דאגה לצעירי העיר חבר גמת

 הרחבה.   הוהאוכלוסיי

אני דיברתי על זה בעבר, ואנחנו עכשיו מוציאים את זה לפועל. אני חושב שזה אחד הפרויקטים 
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 היותר מעצימים ברעננה. אני קורא לזה יפו הקטנה, 

 

 יה פתוח בשבת? חם יההמת חיים,  : מר עמית צור

 

 מה?  מר חיים ברוידא: 

 

 המתחם יהיה פתוח בשבת?   : מר עמית צור

 

 לדעתי הוא מרכז העיר, הוא לא יהיה פתוח בשבת.   מר חיים ברוידא: 

 

 אז יש פה שוב התעלמות מהצרכים של האוכלוסייה החילונית.   : מר עמית צור

 

ח את זה. אף אחד לא יכול למנוע. לפתו חליטתקשיב, מי שיפתח את זה, י מר חיים ברוידא: 

 מצד שני, אני אומר לך, אין סיבה לגרום לכך שפה אנחנו נשנה את הסטאטוס קוו. 

 

 אני חושב שיש סיבה.    : מר עמית צור

 

 גם לגבי העניין,   מר חיים ברוידא: 

 

 נהפוך לעיר מתקדמת יותר.   : מר עמית צור

 

ה. אני מבקש ממנכ"ל העירייה לתת הסבר על לאיש גבר גם לגבי העניין של מר חיים ברוידא: 

 ההתקשרות. בבקשה, אריאל. 
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 כמו שאמר ראש העיר, וזו יוזמה שלו, שאנחנו עובדים עליה כבר זמן רב,    מר אריאל הילדסהיימר:

 

אריאל, רק תציין בכל אופן, אפרופו זה, מיכאל עבד על התוכנית העסקית  גב' רונית ויינטראוב: 

   ה...הזאת הרב

 

 סליחה, סליחה, סליחה. התוכנית הזאת היא שלי,   חיים ברוידא:  מר

 

 מיכאל, הגזבר,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

מההתחלה, ועד הסוף. חזון שלי, שכתוב גם טרום הבחירות, בתוך המערך   מר חיים ברוידא: 

 שלי, תוכלי לראות את זה. 

 

אגב, לסיור עם רפי סער, היינו  ליו, רף אביקש מאיתנו ראש העיר להצט מר אריאל הילדסהיימר: 

ארבע פעמים בכפר סבא, בחצר השוק, כחלק מהלמידה של איך זה נעשה, וזה היה בתחילת  

 הקדנציה. 

אכן, אני חושב, זה היה בלי מיכאל, כמובן. אני חושב שכן, בשלב מסוים, בוועדת המכרזים, מיכאל  

מר, ואגף התרבות, מרכזים את הנושא  חלט תובה ישב גם איתי ועם יוסי על העניין הזה, זה נכון.

 ותודה להם. בכל אופן, הכוונה ליצור רצף של מתחם בילוי, אמנות, תרבות,  

 

 סליחה, אריאל, אגב, למה בלי מיכאל כמובן?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בתי קפה, מסעדות.    מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ות. הוא היה אחראי על התרב  גב' רונית ויינטראוב: 
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אני אומר עובדות. בתי קפה, מסעדות, פאב, גלריה ועוד. באמת מדרחוב   אריאל הילדסהיימר: מר 

 שלם עם תאורה, מוסיקה, הופעות וכו'.  

העירייה פרסמה מכרז למתן רשות שימוש ושכירות לקידום והפעלת המתחם. במכרז זכתה חברת  

נוספות, ולאור התקופה שנים חמש כתר החצר בע"מ, וההתקשרות היא לשש שנים, עם אופציה ל

 נדרש לקבל את אישור המועצה להתקשרות בחוזה מקרקעין, הכול כמובן נשלח אליכם מראש.

 -ל 10,700תשלום השכירות יתבצע החל מהשנה החמישית ועד סוף התקופה, במדרגות של בין 

 ₪, כמפורט בהסכם שנשלח. זה מה שאנחנו מבקשים ומציעים לאשר.   32,100

 

אני חושב שזה מתחם מתבקש למעין איזה שוק קטן, של מדרחוב. אנחנו   דא: ברוי םחיימר 

רוצים עכשיו לייצר עוד כמה מקומות כאלה, לבילוי בערבים, ובכלל גם בבוקר, בכל מרחב רעננה. אז  

 זה אולי הניצנים הראשונים. 

 

 אפשר לקבל זכות דיבור?    : מר עמית צור

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

אוקיי. אז אני רוצה להגיד שסיעת מרצ לא תתמוך בשום הצעה שתמנע   : ורית צמר עמ

מהאוכלוסייה החילונית, שהיא הרוב פה בעיר, לצאת, לנוח ולבלות גם ביום שבת. ההצעה הזאת, כפי  

שהיא, אם המתחם יהיה סגור בשבת, משאירה את רעננה הרחק מאחור, לעומת ערים אחרות כמו  

אחרות, שיש חיים שלמים, שהחילונים יכולים ליהנות מהם גם  גן ו רמת כפר סבא, הוד השרון,

 שבת.  -בשישי

 הצעה זו משאירה אותנו מאחור, מתעלמת מהרוב החילוני בעיר, ולכן לא נתמוך בהצעה. 
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עמית, חיים, אני אשמח רגע להגיב. אני חושבת שאם היית קורא את המכרז,  : ענבר הוכברג גב'

יעה, בסדר? זה יהיה נתון להחלטת היזם, זה נכון שיש איזשהו  הי מניזושהיית רואה שאין שם א

סטאטוס קוו, שכן נשמר היום באחוזה, וכן יש חשיבה על מקומות תרבות ובילוי נוספים, שהם בעצם 

 באזורים שכן יוכלו לעבוד בשבת, כמו שקורה גם היום.

ברור לכולם, אנחנו לא,  יהיה שזה ספציפית על המכרז הזה, אגב, אין את הסייג הזה, אז רק חשוב

אין פה תנאי, העירייה לא הוציאה תנאי לעבודה כן בשבת, או לא בשבת. ועם זאת, כמו שראש העיר  

 אמר, ההנחה היא כנראה שהמקום הזה, באמת, יהיה סגור בסופי השבוע.  

 

 יש פה,  מר חיים ברוידא: 

 

 , בשבתאנחנו רוצים לעודד בילוי ותרבות גם   : מר עמית צור

 

 יש פה שיקולים, אני רוצה להסביר לך, רק שנייה, אל תתפרץ לדבריי.   חיים ברוידא:  מר

 

 לכן נתנגד.   : מר עמית צור

 

יש פה שיקולים גם מסחריים. כשבן אדם עושה את השיקול שהוא פותח   מר חיים ברוידא: 

 ברעננה, והוא רוצה כוח קניה נוסף, הוא עושה את השיקול שלו. 

שנה, כאשר אני לא הייתי בשלטון, אני לא זוכר שאי פעם נפתח   15ר לך שבמשך להזכיוצה אני רק ר

 ברעננה, במרכז העיר,  

 

 אוקיי, אבל הזמנים השתנו חיים.   : מר עמית צור

 

 אני רוצה לענות לך עוד דבר. אתה מכיר את גולדה?   מר חיים ברוידא: 
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 כן.   : מר עמית צור

 

 היא פתוחה בשבת?   ופתי,בתק היא נפתחה מר חיים ברוידא: 

 

 אוקיי.   : מר עמית צור

 

 אני רוצה לשאול אותך עוד משהו,  מר חיים ברוידא: 

 

 ולמה,   : מר עמית צור

 

 רגע, רגע, לא, אל תתפרץ לדבריי. תכבד אותי, אל תתפרץ לדבריי.  מר חיים ברוידא: 

 

 אוקיי.   : מר עמית צור

 

 ?  אתה מכיר את זה סושי מר חיים ברוידא: 

 

 אתה יודע שזה בקצה העיר, חיים?   : ית צורמר עמ

 

 אני שואל אותך שאלה, אתה מכיר את זה סושי?   מר חיים ברוידא: 

 

למה מרכז העיר נראה כמו  חיים, למה רחוב אחוזה נראה כמו שהוא נראה?  : מר עמית צור

 שהוא נראה. 
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 תפסיקו סתם,  מר חיים ברוידא: 

 

 צה העיר, רוב תושבי העיר לא יכולים ליהנות מזה.  צא בק, נממה שאתה מדבר  : מר עמית צור

 

 תקשיב, תקשיב,   מר חיים ברוידא: 

 

 ואני גם לא מקדש את הסטאטוס קוו.   : מר עמית צור

 

 תקשיב,  מר חיים ברוידא: 

 

 הגיע הזמן שיהיו פה חיים ברעננה, גם בשישי שבת.    : מר עמית צור

 

שרוצה יכול ליהנות. תצביע נגד, אין שום בעיה,  ך, מימר לתקשיב מה שאני או מר חיים ברוידא: 

 אני מכבד אותך.  

 

 אוקיי.   : מר עמית צור

 

 אבל אל תתפרץ לדבריי יותר.  מר חיים ברוידא: 

 

 טוב.   : מר עמית צור

 

 אתה עושה את זה כל הזמן, וזה לא,  מר חיים ברוידא: 

 

 אוקיי, לא ידעתי שזה נאום יחיד.   : מר עמית צור
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 אוקיי. אוקיי. מי בעד,   רוידא: ביים מר ח

 

 רק שנייה אחת, חיים, אני מבקשת עוד משהו להוסיף.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן?  מר חיים ברוידא: 

 

קודם כל, זה בדיוק העניין, שבאמת בעבר היו שנים שיכולנו לראות מקומות  גב' רונית ויינטראוב: 

ם בשבת, והיו פתוחים בשבת, ואנחנו יודעים פתוחייות בכל מיני מקומות בעיר, שהיו אמורים לה

שהמצב האמורפי יצר נסיגה, ואי אפשר יותר להשאיר את זה לשיקול דעת. הפתיחה בשבת, וסופי  

 שבוע, צריכה להיות תנאי של העירייה. 

משום שבמבחן התוצאה, גם מקומות שהיו פתוחים, או היו אמורים להיות פתוחים, סגורים 

 בשבתות.

ם על כוח קנייה, אני לא רוצה פה את כוח הקנייה שיקבע לאנשים שהזמן היחיד שלהם  דיברת, וןנכ

 לבלות לפעמים, זה בסופי השבוע.

 לגבי סטאטוס קוו, בואו לא ניתמם, אנחנו פתחנו את המרתף לנוער מזה שנים באחוזה, 

 

 מה זה קשור למרתף לנוער?  מר חיים ברוידא: 

 

אחוזה,   –פה, נמצא על קצת רחוב ירושלים, קרן רחוב ירושלים , ארקייהנש גב' רונית ויינטראוב: 

וכמו שאמר עמית, הזמנים השתנו, היות ואין היום לאט לאט, מקומות שמסורתית ובעבר הרבה  

 שנים, באמת היו פתוחים, הם סגורים היום.  

, או  טראק פוד אז בוא תראה לי שאתה מבקש ודורש שמקומות כמו גם קפה, יהיו פתוחים, ולא עם

בית הקפה בנווה זמר, או דואג לקפה חדש במרכז הטניס ולב הפארק, או מדבר על זה שבמתחם  
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שדיברת על גולדה, הכול פתוח בשבת, ולא לפי שיקול דעת. אי אפשר תמיד לעשות את זה, אז יש  

 מקומות, 

 

 אני לא מנעתי מאף אחד,   מר חיים ברוידא: 

 

 יה,  שני שנייה, גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את אומרת דברים לא נכונים.  מר חיים ברוידא: 

 

יש מקומות שכוח הקנייה קובע, ויש מקומות שלא. כאן, במתקנים של   גב' רונית ויינטראוב: 

 העירייה, שהעירייה נותנת זיכיון, הגיע הזמן, השתנו הזמנים, וצריך פה לדאוג לאוכלוסיה. 

 

 שאלה ותעני לי,  אותך אול  אז בואי, אני רוצה לש מר חיים ברוידא: 

 

 אפשר לכבד את האנשים שמתפללים בבתי הכנסת בשבת, ולבלות בשבת.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני רוצה לשאול אותך,   מר חיים ברוידא: 

 

 אני לא מדברת על מסחר באחוזה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

רק, מי עשה את ה בפאחוז בסדר, אני רוצה לשאול אותך שאלה. גדעון עשה מר חיים ברוידא: 

 החוזה איתו שהוא סגור בשבת? 

 

 כמו שאמרתי לך, פנינו קדימה,  גב' רונית ויינטראוב: 
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 אל תגידי לי את זה, אני שואל אותך מי,   מר חיים ברוידא: 

 

 אני מדברת על מבחן התוצאה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   שבת?מי עשה את החוזה עם גדעון, שסגור ב מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אתה,  ' רונית ויינטראוב: גב

 

איך זה יכול להיות שישבת במועצת העיר, סיעת מרצ, ואפשרת בפארק  מר חיים ברוידא: 

  המרוחק ממרכז העיר, לסגור בית קפה בשבת?

 

 לא, אתה מעוות את הנתונים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ,  אותך עדכןאז אני לא מעוות שום דבר, אני רוצה ל מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא נכון,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בפארק היום, פתוחים הקיוסק,  מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא נכון, ואתה יודע גם שלקח הרבה זמן,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 היום פתוחים הקיוסק, תמיד זה לא נכון...   מר חיים ברוידא: 
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 שנפתח הדבר השני,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי, אוקיי.   דא: ברוי םחיימר 

 

 מה פתוח היום בפארק?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בפארק פתוח היום קיוסק, ויש שם גם כן פוד טראק, וגם גדעון,  מר חיים ברוידא: 

 

 למה לא יכולים להיות פתוחים בתי קפה במרכז העיר?   : מר עמית צור

 

 .  האלהוגם גדעון פותח היום את הדברים  מר חיים ברוידא: 

 

 למה צריך להרחיק לקצה העיר כדי ליהנות פה?    : ר עמית צורמ

 

 אוקיי, חבר'ה,   מר חיים ברוידא: 

 

 בגלל זה אחוזה נראית כמו שהיא נראית.    : מר עמית צור

 

 אנחנו ניגשים להצבעה. מי בעד האפשרות להשכרת,   מר חיים ברוידא: 

  

ועדת מכרזים השבוע, ושאלנו גם את  שבנו רז יחיים, שנייה, שנייה, אנחנו במכ מר רחמים שלום: 

אילן, גם את תהילה, פתוח בשבת, או לא פתוח? אמרו לא בחוזה, לא פתוח בשבת. הצבענו בעד. אם  

 פתוח בשבת, אנחנו נגד.  
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 לא פתוח בשבת. אוקיי, חבר'ה,  מר חיים ברוידא: 

 

בת? אתה אפילו לא  וח בשה פתזהו? זהו? עכשיו אתה שולל לגמרי שלא יהי גב' רונית ויינטראוב: 

 משאיר אופציה, אפילו שהחוזה משאיר? 

 

 אני לא מבין, אני רוצה,   מר חיים גולדמן: 

 

 אני מבקשת,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מי בעד? מי נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 אפשר בבקשה להגיד משהו?  : מר מיכאל רייזמן

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

 כנס לסוגיה של בעד או נגד, שומעים אותי עכשיו? לא נ כרגעאני  : מר מיכאל רייזמן

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

אני לא נכנס לסוגיה של בעד ונגד, אני רק רוצה להגיד דבר מאוד מאוד פשוט,   : מר מיכאל רייזמן

שאני חושב שלפעמים אנחנו קצת לא יודעים עבור מי אנחנו עובדים. וזה לא קשור אם זה קואליציה  

 אנחנו עובדים למען תושבי העיר.   יציה,ופוזאו א

ואני חושב שאני בטח שלא נעלב, אבל אני חושב שזה פשוט המינימום היה לבוא ולהגיד, שכל  

המתווה של המכרז הזה, זה לא ישב בוועדת מכרזים והסתכל, אלא יש פה מתווה ייחודי למכרז הזה,  
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רווחיות של היזם, עם הפיצוי יקת הם בדעם התנהלות, עם פריסה לשנים, עם תוכנית כלכלית, ע

 ליזם, בהנחה ורוצים להוציא אותו אחרי תקופה מסוימת. 

יש מדרג מסוים, ואני חושב שהמינימום היה, גם מצידו של אריאל, וגם מצידו של יוסי, מכיוון 

את שאנחנו שלושתנו ישבנו על הדברים האלה שעות, ואני משוכנע שאם היה יועץ כלכלי, שהיה מתנה 

 הזה, אז הוא בטח היה מקבל על זה שכר הרבה מאוד כסף.  מתווהה

אני חושב שהמינימום, אריאל, לא להגיד שבתור ועדת מכרזים אתה ראית, או משהו כזה, אלא אתה 

יודע שאת המבנה הפרוגרסיבי, ואת החלוקה לשנים, זה אני עשיתי, ואנחנו יודעים בדיוק מה הייתה  

יוסי, ואיך אנחנו בנינו את זה, ועם זה שלקחנו שמאי, ה של אמירהאמירה שלך, ומה הייתה ה

שיבדוק בדיוק כמה עסקים כאלה יכולים להרוויח, ומה עלות ההשקעה, ואני חושב שהיה ככה, מן  

הסתם, קצת ראוי מראש העיר אני לא מצפה את זה, אבל ממך אריאל, אני כן מצפה, שלא תגיד סתם  

שקענו פה שעות. השקענו שעות זה גם אתה, אריאל, וזה  מת, ה, באועדת מכרזים, אלא לבוא ולהגיד

גם יוסי, וזה גם אני, ואני חושב שצריכים לבוא ולהגיד חבר'ה, באמת, יש פה איזושהי חשיבה  

מסוימת, יש פה איזשהו רעיון מסוים, יש פה איזושהי הכנסה מסוימת לעירייה, יש פה איזשהו, 

 שצריכים לפרגן ולהגיד את זה.  חושב ואניהמקור הוא מקור בילוי לעירייה, 

בסדר, אני היום נמצא באופוזיציה, זה מצוין, אבל המתווה הזה, הוא מתווה שנבנה על ידי. אני 

עשיתי את הפריסה לשנים, אני העליתי את הרעיון הזה בכלל, אני חושב שצריך לפרגן. ותאמינו לי, 

 אני האחרון,  

 

 ן.  בסדר, מיכאל, כ מר חיים ברוידא: 

 

 שהולך ומבקש איזשהו קרדיט לעצמו. : יכאל רייזמןמר מ

 

אוקיי. מיכאל, בסדר גמור. בסדר, גם אתה שייך לאותה קדנציה שלא   מר חיים ברוידא: 

 הצליחה לקדם ולפתוח שום דבר. 
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 חיים, חיים סליחה,   מר חיים גולדמן: 

 

 כן?  מר חיים ברוידא: 

 

 ילים.  שתי מגיד אני מאוד רוצה לבקש לה מר חיים גולדמן: 

 

 כן?  מר חיים ברוידא: 

 

דווקא על מה שמדבר מיכאל. מיכאל, אני כחבר ועדת מכרזים, שומע  מר חיים גולדמן: 

לראשונה, שומע פעם ראשונה, את כל הסיפור הזה שאתה מספר, וזה ראוי להערכה גדולה כל  

 העבודה שהשקעת. 

מכרזים, שהיה שותף לכל המבנה  ועדת ד בומה שראוי לגינוי גדול, זה שלא היה חבר אחד, חבר אח

 הזה, ואנחנו, בסך הכול,  

 

 חיים, חיים,  : מר מיכאל רייזמן

 

 רגע, אני מבקש ממך לא להפריע לי.  מר חיים גולדמן: 

 

 בבקשה . : מר מיכאל רייזמן

 

 אחרי זה תוכל להגיב.   מר חיים גולדמן: 

 

 בבקשה.  : מר מיכאל רייזמן
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המעטפות, אתה מזמין אותנו שנהיה מפקחים לפתיחת  פתיחתף, בורק בסו מר חיים גולדמן: 

 המעטפות. 

 

 לא, לא, לא, לא, אתה...   : מר מיכאל רייזמן

 

 אף אחד לא קיבל שום אינפורמציה בוועדת המכרזים,  מר חיים גולדמן: 

 

 חיים,  : מר מיכאל רייזמן

 

לם לא נתת לנו ה לעו, אתויעידו כאן כל חברי ועדת המכרזים, אתה סוליסט מר חיים גולדמן: 

 שום נתון בבניית המכרז. אנחנו הוזמנו תמיד לוועדה, כדי לשמש מפקחים לפתיחת המעטפות.  

 

 סליחה, אין,  : מר מיכאל רייזמן

 

 אז אתה יודע מה? אני במקומך, לא הייתי כל כך מתגאה,  מר חיים גולדמן: 

 

 חיים, חיים, תעצור,   : מר מיכאל רייזמן

 

 הליך הזה, שאתה עכשיו תיארת בפנינו, שבנית, ל התכב ן: מר חיים גולדמ

 

 אני לא מדבר על זה,   : מר מיכאל רייזמן

 

 יצרת,  מר חיים גולדמן: 
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 אבל זה ממש לא ברמה של ועדת,  : מר מיכאל רייזמן

 

 עשית סיור.  מר חיים גולדמן: 

 

 אז בוא, אז,  : מר מיכאל רייזמן

 

 בנית אורות,   מר חיים גולדמן: 

 

 אז בוא...  : מןרייז יכאלמר מ

 

 אבל אף אחד מוועדת המכרזים,  מר חיים גולדמן: 

 

 זה לא קשור לוועדת המכרזים אבל.  : מר מיכאל רייזמן

 

 יושבים פה חברי ועדת מכרזים,  מר חיים גולדמן: 

 

 זה לא קשור לוועדת מכרזים.  : מר מיכאל רייזמן

 

 ה,  ך הזשאף אחד מהם לא היה שותף לתהלי מר חיים גולדמן: 

 

 חיים, אתה,  : מר מיכאל רייזמן

 

 אתה לא, אתה שמרת את כל הקלפים קרוב לחזה,   מר חיים גולדמן: 
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 אתה מוכן להקשיב?   : מר מיכאל רייזמן

 

 במשך השנתיים הראשונות של היותך בוועדת המכרזים.  מר חיים גולדמן: 

 

 אנחנו עוברים להצבעה.   מר חיים ברוידא: 

 

 בה. ר דהתו מר חיים גולדמן: 

 

 חיים, בוא תקשיב.   : מר מיכאל רייזמן

 

 מי בעד אישור תב"ר והלוואה הזאת?  מר חיים ברוידא: 

 

 לא היית בוועדת מכרזים, ...  : מר מיכאל רייזמן

 

 מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

 הייתה  הצבעה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בסדר. אוקיי. הזה, ליך אוקיי, אז עברנו את התה הייתה הצבעה? מר חיים ברוידא: 
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 :הצבעה

  13 –בעד 

  2 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

אישור התקשרות להשכרת מקרקעין בין עיריית רעננה לכתר  ברוב קולות על מועצת העיר החליטה 

החצר בע"מ )הזוכה במכרז(, לשם פיתוח והפעלת מתחם בילוי, תרבות ופנאי בחלק ממבנה ברחוב  

 63,64,435 תבחלקו 6586וש רעננה, בג 8-6השוק 

 

  אפשר להתייחס לוועדת מכרזים, חיים? גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אישור תיקון חוק עזר לרעננה,  מר חיים ברוידא: 

 

 חיים, שנייה, אפשר להתייחס לוועדת מכרזים?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה?  מר חיים ברוידא: 

 

 אפשר להתייחס לוועדת מכרזים?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא, לא, אנחנו ממשיכים, רונית. חיים ברוידא: מר 
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אישור תב"ר והלוואה לשדרוג תאורת רחובות ללדים במסגרת הרפורמה להתייעלות אנרגטית  . 6

 וכלכלית.

 

אישור תב"ר והלוואה לשדרוג תאורת רחובות ללדים, רייזמן, אנחנו לא  מר חיים ברוידא: 

 מה הצבעת, אומרים.  יודעים

 

 אני הצבעתי בעד.   : ייזמןמר מיכאל ר

 

בעד, אוקיי. אישור תב"ר והלוואות לשדרוג תאורת רחובות ללדים, במסגרת   מר חיים ברוידא: 

 הרפורמה להתייעלות אנרגטית וכלכלית. אנחנו, בניגוד לערים סביבנו,  

 

 זה אחרי.  רגע, הצבענו על חוק העזר? אה לא,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נו, בניגוד לערים סביבנו, . אנחודאי מר חיים ברוידא: 

  

 .  8חיים, דילגת על סעיף  מר רחמים שלום: 

 

, רחמים. אתה ממהר רחמים. יש פה את הנושא של 5רגע, אני בסעיף  מר חיים ברוידא: 

תר  התאורה, תאורת לדים והתייעלות אנרגטית. אני רואה בערים סביבנו, שהם הרבה הרבה יו

 בא. ואנחנו רוצים לסגור את הפער. כפר סמתקדמים מאיתנו, בעיקר, אגב, 

במסגרת תוכנית שאני קורא לה "להאיר את העיר", הרעיון הוא להחליף את כל גופי התאורה  

מיליון ₪ בשנה. גם מבחינת התאורה עצמה, וגם מעצם העובדה   2.5שברעננה, ללדים, שיחסוך לנו 

, את כל התאורה. מה חריותאמורה להחליף, במשך עשר שנים, באשהחברה שתזכה במכרז, גם 

 שהיום אנחנו משלמים כחצי מיליון ₪ על כל העבודות של ההחלפות הללו. 
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אז אנחנו ביקשנו לקחת אישור תב"ר והלוואה, ויוסי יסביר את המשמעות שלה, כי היא גם לא 

הוא תהליך של התייעלות נחשבת בתוך ההלוואה עצמה, בגלל שאנחנו הולכים פה לתהליך ש

 תסביר את זה. רגע, שנייה, אריאל, תסביר אתה.  יוסי,אנרגטית. 

 

היוזמה   –האמת שראש העיר אמר את ראש הדברים. בשלושה משפטים  מר אריאל הילדסהיימר: 

חיסכון כלכלי,  –הזאת של חיים לעשות את זה, בשנה אחת, נובעת מחמש סיבות מרכזיות. אחת 

בשנה, גם על החשמל וגם על האחזקה. ון ₪ מילי 2.5הצריכה, חיסכון כספי של מ 50%הפחתה של 

 נראות והתחדשות, חלק מהגופים הקיימים הם בני עשרים שנה, כך ייכנסו גופים חדשים.

אופטימיזציה של רמת התאורה, פיזור אור ומידת תאורה כמו שצריך, חדשנות ועיר חכמה, גופי  

ה לנו תאורה חכמה  שתהי עם הכנה לביצוע בקרת תאורה, כדי התאורה שמותקנים כאן, הם כבר

אמרנו, חיסכון בצריכה, ירוק יותר,  50%בהמשך, וכמובן השיקול הסביבתי, שהוא החשוב ביותר, 

 צמצום פליטת מזהמים וכו'. יצאנו למכרז דרך משכ"ל, יוסי ייתן את הפירוט, בבקשה. 

 

-נוח הטכתיחת תב"ר, ויחד עם זה צורף הדו"טוב, אז נשלחה לכם בקשה לפ : מר מזרחי יוסי

 כלכלי, שמסביר את הכדאיות הכלכלית ואופן ההחלפה.

למעשה, אנחנו, זה פרויקט לעשר שנים, כאשר במהלך כל עשר השנים האלה, הספק או הזכיין, ייתן  

י  אחריות על התחזוקה, ועל הגופים עצמם. כלומר, גוף שמתקלקל, או גוף שלא תקין, יוחלף על יד

 נים, של קרוב לחצי מיליון ₪, כפי שאמר חיים.עשר שהספק. זאת אומרת, חיסכון במשך 

מעבר לכך, כמובן, חיסכון בצריכות החשמל, ירידה במעל חמישים אחוז בצריכת החשמל, ביחס 

 מיליון.  2.5לגופים הקיימים. שני הדברים האלה, יביאו חיסכון שנתי של 

כולה תוחזר. הסיבה  שקעה שנים, הה 6-7הוא תוך קרוב לבין  התשואה, או למעשה, החזר ההשקעה,

גם הנוספת, כמובן, ללכת על המהלך הזה במכה אחת, כי כבר בתקציב הנוכחי, שמנו סדר גודל של  

מיליון להחלפה, לשדרוג התאורה, ולמעשה להכניס את כל העיר במכה אחת, כולה, ללא יוצא מן 

הדבר ייצור גם  שנים,והדבר הזה ייעשה בשיעורים למספר הכלל, לאחריות אותו קבלן. כי במידה 
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חוסר כדאיות כלכלית, כניסה של קבלן אחד, יציאה של קבלן אחר מהעיר, וגם ודאות מוחלטת, ללא  

 ויכוח, איזה גופים באחריותו ואיזה לא.

ט המימון לפרויקט הזה יגיע כנגד הלוואה, שתיפרס על פני שבע שנים, כנגד כמובן, כפי שהוחל

, או ריבית 1.2, שזה 0.4ריביות אפסיות, אם זה פריים מינוס ן גם בוועדת הכספים, הריביות היום ה

 62%ללא הצמדה. וזהו, המכרז הוא מכרז דרך משכ"ל, כאשר הזכיין נתן הנחה של  1.6קבועה 

 ממחירי המכרז.  

 

אש ועדת  ראש העיר, אני רוצה להגיד כמה מילים? ראש העיר. כיושב ר  מר אילן כהן:

נכ"ל אריאל, ואת יוסי. אני חושב שהמכרז הזה מעולה, לא רק  את המהמכרזים, אני רוצה לברך 

כספית, אלא גם לאיכות הסביבה. אנחנו גם יודעים שבשנה הזאת, יש היום מטעם משרד האנרגיה, 

מפקח שמסתובב בעיר, וכנראה שבהמשך הפרויקט, נקבל גם תקציבים מאנרגיה ירוקה. אבל בכל 

עיריית רעננה, אני חושב שזה מבורך מאוד, והיינו צריכים  היה לזאת, אני חושב שאם כל מכרז כזה י

 לעשות את זה כבר מזמן, אנחנו בין הערים האחרונות, אבל שיהיה בהצלחה ויישר כוח. 

 

 חיים, אני מבקשת,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

ו מכרזים. אני אומר עוד דבר, קיבלנתודה אילן, גם על ההנהגה של ועדת ה מר חיים ברוידא: 

ול ושלשום, במקומות שאנחנו חידשנו את התאורה, מהורים, תודה על זה שהתאורה היא נותנת  אתמ

יותר ביטחון. ילדה בכיתה ו', שההורים נותנים לה, מאפשרים לה ללכת ברחוב לבד, ולהגיע הביתה,  

 רונית?  מה שלא נתנו קודם לכן, זה אומר שזה עושה את שלו. כן, 

 

דם כל, כמובן שאנחנו מברכים על כל שינוי סביבתי, על כל השקעה ן, קוכ גב' רונית ויינטראוב: 

 סביבתית, בטח בנושא תאורה, או בכל דבר. 

אנחנו גם חושבים שאת הפרויקט הזה אפשר לבצע במחשבה על סדרי עדיפויות. מה שמפריע,  
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ציב  לל תק, לפני חודשיים אישרנו תקציב, כוואמרתי את זה גם בוועדת הכספים, שפתאום מחליטים

מיליון בסעיף מסוים, וככה לאשר  14פיתוח, ותקציב נשען על תוכנית עבודה, ופתאום קפיצה של 

פתאום, ככה לרוץ אחרי התקציב ותוכנית העבודה, לא חשבנו על זה קודם? חודשיים שזה כלום  

 יות עבודה. בעבודת עירייה, ובמימוש תוכניות עבודה, ויצירת תוכנ

מיליון. אני  304-על נטילת הלוואה, עומס המלוות של רעננה יגיע ל הזאת הדבר השני, עם ההחלטה

לא יודעת, גם אם יש כוונה לפרוע חלק מהמלוות, זה עדיין יהיה סכום גבוה, והשאלה מהיכן יילקח 

 ים.הכסף לפרוע אותו, כי לא בטוח, אני הייתי רוצה לראות סדרי עדיפויות הגיוני 

תר מדי הלוואות. אנחנו נמצאים בשנתיים, מצד אחד, עומס  , ליואי אפשר לשעבד את העיר קדימה

-מיליון מאז תחילת הקדנציה, במקביל, אנחנו תוך שנתיים עלתה פה הארנונה ב 120-המלוות גדל ב

7%. 

בת על סדרי  בסוף, ככל שעולה עומס המלוות, אנחנו גם מעמיסים על עצמנו בשוטף. זה לא הגיוני, לש

רה, גם אם הדברים מבורכים. יכול להיות גם מצב, שאם אנחנו בעומס ה סדועדיפויות, לעבוד בצור

כביר של מלוות, זה יכול לשתק את העיר, כי אם קורה לך פתאום משהו דחוף, שאתה חייב את הכסף  

 ואז חירום, 

 

 אני מקריא לך פה,   מר חיים ברוידא: 

 

 ה, אל תקטע אותי,  שניי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ן, אבל את אומרת דברים, כ דא: מר חיים ברוי

 

 אל תקטע אותי, שנייה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את אומרת דברים שאין ביניהם קשר.  מר חיים ברוידא: 
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 אבל זה המקום, אני חייבת, חובתי וזכותי להגיד את דעתי.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שר. אין קאומרת דברים שבינם לבין המציאות בסדר, את  מר חיים ברוידא: 

 

אז אתה תענה לי אחר כך. אני לא אפריע לך, לא זה. בוא נכבד את החובה  גב' רונית ויינטראוב: 

 והזכות שלנו. 

אז אני אומרת, שיכול להיות מצב, ופעם הייתה התראה כזאת על רעננה, לפני הרבה שנים זה קרה,  

רת שזה הגיע מאגף  י זוכהלוואה, שיכול להיות מצב כזה, אנלפני נטילת הלוואה או ערבות ל

התקציבים של משרד האוצר, שפתאום צריך משהו דחוף, אבל העומס הוא כזה, שאי אפשר פשוט  

 לקחת הלוואה.  

ואז, אם יש משהו חירום, אסור להגיע לעומס מלוות גבוה, וגם אל תגידו לי שזה יחסי לתקציב, כי  

י. איך נתמודד, איך אנחנו מעזים  לה שליפה היינו לפני חודשיים? זאת השאתקציב אפשר לנפח. אז א

 מיליון? 304לעבור עומס מלוות של 

החיסכון בכסף בשוטף, מתקזז עם המימון של ההלוואה הזאת בשוטף, ובסופו של דבר, אנחנו גם לא 

אלה, מבורך גם  באמת, זה לוט בערפל, עד כמה באמת נחסוך. ושוב, פרויקט מבורך לבצע פעולות כ

 תכנן כראוי, ולא להישען על הלוואות. תודה על הסבלנות שלך, חיים. ות וללעשות סדרי עדיפוי

 

  12תודה רבה. אני רוצה להגיד לך, דבר ראשון, בתחילת הישיבה, אם שמעת,  מר חיים ברוידא: 

לדברים   מיליון הש"ח שאישרנו אותם, לקחת לא לקחנו אותם, כך שמבחינת היחס, הוא משתווה

 האלה. אז יוסי,  

 

 אני רוצה,  : סיחי יומר מזר
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 מיליון?   318יפה, זה לא  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני רוצה להציג לך קצת מספרים.  : מר מזרחי יוסי

 

אנחנו במצב ממש ממש ממש טוב, רונית. אולי זה לא עושה מצב רוח טוב  מר חיים ברוידא: 

 השוואה לכל,  לכמה אנשים, אנחנו ממש במצב טוב ב

 

 ל תגיד את זה. אל תגיד את זה, כולנו רעננים, והעיר הזאת יקרה לכולנו.  א וב: גב' רונית ויינטרא

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

 אל תשתמש בביטויים כאלה,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

י  ישי ברעננה, אתה דור שני, או שאנ טובת העיר. אתה יודע, אני כמוך דור של גב' רונית ויינטראוב: 

 שלישי ברעננה,   דור

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא יפה לדבר בצורה כזאת.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בסדר.  מר חיים ברוידא: 
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 אכפת לי מהעיר הזאת, והשקעתי בה הרבה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 י דור ראשון.  אני אוהבת את רעננה, גם אם אנ  גב' דרורה כהן: 

 

 אני מאמינה לך.   אוב: גב' רונית ויינטר

 

 אין זכויות לאחרים.    גב' דרורה כהן: 

 

אני מאמינה לך, רק אני הדגשתי את דבריי דרך השורשיות. אל תחפשו  גב' רונית ויינטראוב: 

 להתנצח. 

 

ות היום רונית, אני רוצה להגיד לך, קודם כל, מבחינת מספרים. עומס המלו : מר מזרחי יוסי

מתקציב העירייה, כאשר משרד הפנים דורש, או מעמיד   30%-הוא כ₪, ש מיליון 288על רעננה הוא 

 .50%עד 

מיליון ₪, והמקום   12-בנוסף, כמו שאמר חיים, הדבר הזה התאפשר, עקב אי לקיחת ההלוואה של ה 

ציב הרגיל,  שהתפנה, הופנה להלוואה שגם מניבה חיסכון, חיסכון משמעותי, שנראה אותו בתק

מיליון ₪,   258. כמו כן, בסוף שנה נעמוד על עומס מלוות של התושבשישחרר משאבים לטובת 

 עכשיו... 

 

 מאיפה תיקח את הכסף לפרוע?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נפרע אותן, כמו שאנחנו לקחנו עד היום. ועכשיו, אני רוצה טיפה,   : מר מזרחי יוסי

 

 טוח שייכנס לך השבחות וכספים?  ואתה ב גב' רונית ויינטראוב: 
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:    מה שהוא כתב לנו  S&P-רונית, אני רוצה רק לצטט טיפה, גם מאותו, מ : רחי יוסימר מז

'אנו מציינים לחיוב את העובדה שהעירייה נוטה לתקצב מראש הלוואות למימון פרויקטים, אינה 

מציינת פה גם שתקציבי  מסתמכת רק על תקבולי הון עתידיים, שעשויים להיות תנודתיים'. היא

שנתיים האחרונות, נעשו תקציבי פיתוח מצומצמים, בהתאם ליכולות, ובהתאם לצפי  נו, בהפיתוח של

 ההכנסות. כאשר ציינו את זה לחיוב. 

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

אני דיברתי רק על נושא של אחוז מהתקציב, אני חוזרת ואומרת, תקציב  גב' רונית ויינטראוב: 

להלוואה הקודמת, אני מזכירה שהתנגדתי. אני   , וגםלהגביה. מנפחים את סעיף ההכנסות אפשר

 מתריעה שאנחנו מתמכרים להלוואות, וחיים,  

 

 תגידי, על מה את מדברת?  מר חיים ברוידא: 

 

חיים, אנחנו נמצאים בעומס היום, אחרי שתצביעו כאן, בעד ההלוואה הזאת,  גב' רונית ויינטראוב: 

 מיליון ממה שקיבלת.  120זה יהיה 

 

 רונית, רונית, רונית,   ידא: ם ברומר חיי

 

 ואי אפשר,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

רונית, אני קיבלתי מינוס, מעל מינוס שלושים מיליון ₪ בשוטף, ותוך שנה   מר חיים ברוידא: 

 אנחנו ייצבנו את זה,  
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 לא, זה לא נכון.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה זה לא נכון?  "רים,מיליון ₪ בתב 170וקיבלתי מינוס  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה יודע שזה רישומי,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה זה?  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה יודע שזה רישומי וזה לא נכון.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי, טוב.  מר חיים ברוידא: 

 

 אמרו לך לרשום אותה.  אתה יודע שהייתה תביעה, ואז גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רונית, בסדר, את צודקת.   א: ברוידמר חיים 

 

 אל תעוות את הנתונים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

זה חיסכון מהיום הראשון בהרבה מאוד כסף. זה פרויקט מדהים, יש אותו   מר אריאל הילדסהיימר:

 בכל הרשויות המצטיינות,  
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 לא דיברתי נגד הפרויקט.   נטראוב: גב' רונית ויי

 

רגע, רגע, רגע, אבל איזה היגיון כלכלי יש בלפרוס את זה, כשאתה יכול   אריאל הילדסהיימר: מר 

מיליון ₪ לחסוך, גם בחשמל, גם באחזקה. כל הדרג המקצועי, כל מי   2.5לפרוס כבר עכשיו בשנה 

 התקציביות של הדבר הזה, שעיניו בראשו בעד הדבר הזה. מסביר לך יוסי את הנסיבות 

 

 אני מכירה את ההסברים האלה.  יינטראוב: נית וגב' רו

 

צריך לברך על זה, רונית, צריך לברך על זה, וכולנו יודעים. זה פרויקט  מר אריאל הילדסהיימר:

 מדהים, הוא ישפר את החזות, הוא ישפר את הסביבה, הוא ישפר את המאזן הכספי. 

 

 ר.  אל תדבר על הפרויקט, הפרויקט בסד גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הוא ישפר את המאזן הכספי.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

תדבר על מימון הפרויקט, אני נגד לממן אותו מהלוואה. בוא תגיד שאתה  גב' רונית ויינטראוב: 

 מממן אותו ממקורות עצמיים, עושה סדרי עדיפויות, ואז אני אברך.  

 

 , ואת יודעת את זה.  מלוותו, אחת מהערים עם הכי פחות עומס אנחנ  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מיליון זה המון.   304 גב' רונית ויינטראוב: 

 

 , זה מעט מאוד ביחס... 30%  מר אריאל הילדסהיימר:
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 הוא עכשיו נתן לך נתון אחר. למה את חוזרת על נתונים לא נכונים?   מר חיים ברוידא: 

 

 , כשיפרעו, כשירד, 300זה יהיה  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 למה את חוזרת על נתונים לא נכונים?  א: ברוידמר חיים 

 

 יהיה היום?   304 גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא.  : מר מזרחי יוסי

 

 יוסי, אתה עוד לא,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ההלוואות, כמו שאמרתי, בסוף השנה,  : מר מזרחי יוסי

 

 לא נחשבת.  זה לא נחשב, היא מר חיים ברוידא: 

 

 ה זה לא נחשב?  למ ב: גב' רונית ויינטראו

 

 זו הלוואה שיש בה אלמנט, מה שנקרא,  מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא משנה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

גם ממשלתי וגם לאומי. רצון לייצר פה, את גם תיכף תקראי בסעיף האחרון,   מר חיים ברוידא: 

, ולא בא ממקום  ם הזהל הדברים האלה. לכן, זה בא מהמקו אנחנו רוצים להוריד את גזי החממה וכ
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 אחר. 

יש לך פה הזדמנות לקחת ולכסות את ההלוואה, גם ממה שאנחנו חוסכים. איפה את בכלל יכולה 

 מיליון ₪, אנחנו לא לוקחים. באמת, רונית.  12-להגיד שאין היגיון בדבר כזה? כשאת ה

 

אלה הזאת, קא השת מנכ"ל העירייה שוב, אריאל, דוואני רוצה לשאול א גב' רונית ויינטראוב: 

בדרך כלל, היא מופנית אליך, כי אתה באמת מוביל את הניהול של העיר. זאת אומרת, שאתה אמון  

 על תוכנית העבודה. 

בוא תסביר לי למה לפני חודשיים לא נכלל הנושא הזה בתוכנית העבודה? זה כלום חודשיים. איפה 

 היה לאשר תקציב.  שאפשראייה הרחבה? בוא תסביר לי למה, כהראייה לרחוק? איפה הר 

 

 אני אסביר בצורה ברורה.    מר אריאל הילדסהיימר:

 

 איך יכול להיות, דקה אחרי,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

צורה ובושה לעיריית רעננה, אני אומר את זה בכאב, שבמשך שנים,   –א'  מר אריאל הילדסהיימר:

 נעשה,   זה לאדם את פרויקט מעבר לתאורת לדים, כשכל השלטון המקומי קי 

 

 אתה תענה לי עניינית.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני עונה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתה תענה לי עניינית.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני עונה. אני עונה בצורה,   מר אריאל הילדסהיימר:
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 מספיק להתעסק בעבר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

תי לך לשאול, ואל תפריעי לי להשיב, אני עונה לך. בושה  הפרע רונית, לא מר אריאל הילדסהיימר:

 וחרפה שזה לא נעשה בעבר, אחד. 

זה מופיע גם מופיע בתוכנית  -2אנחנו היחידים בכל ערי השרון, שלא קידמו את הפרויקט הזה. 

 יצאנו למכרז,   -3העבודה. 

 

 זה לא אושר בתקציב? אז למה  גב' רונית ויינטראוב: 

 

הנחה. שימי לב מה אני אומר,  50%יצאנו למכרז של משכ"ל, קיבלנו  – 3 יימר:ילדסהמר אריאל ה

מיליון ₪  5פשע להמשיך ולשלם  –הנחה. לאור זאת, הגיע הדרג המקצועי לראש העיר, אמר לו  50%

 שצועק, בשנה על חשמל ועל תחזוקה, כשאפשר לשלם חצי. מה השאלה בכלל? זה חבל 

 

 על לוחות זמנים ניהוליים. אלתי ש גב' רונית ויינטראוב: 

 

רונית, צריך לדעת איפה גם יש ערכים, ואיפה יש אידיאולוגיה. יש פה   מר אריאל הילדסהיימר: 

 חיסכון ברור,  

 

 תענה לי עניינית, רק לשאלה הניהולית, כמנכ"ל.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 הנחה,  50%נה לך ברור, קיבלנו  אני עו  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתה לא פוליטיקאי, אוקיי.  ונית ויינטראוב: גב' ר
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 הנחה,   50%קיבלנו   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הוא ענה לך.  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, הוא לא ענה לעניין.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

מה, כולם באו לראש העיר,  ולכן באנו, בא הדרג המקצועי, פרץ, שני, של מר אריאל הילדסהיימר: 

מיליון, מהשנה הראשונה, ניקיון סביבתי,   2.5אפשרות בשנה אחת להתחיל לחסוך  יש  – אמרו לו

 צמצום של פסולת, חיסכון כספי, נראות, תאורה לתושבים.

שנה ברחוב ההסתדרות, ממש בושה, איך את יכולה לשאול דבר  20תסתובבי ברחובות, פנסים בני 

 כזה? 

 

 ? איזה עשרים שנה? מדבר איזה עשרים שנה? מה אתה ברוידא:  מר חיים

 

 אני לא מבין את זה.    מר אריאל הילדסהיימר:

 

 טוב,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

במקום למחוא כפיים ולהגיד כל הכבוד, שעיריית רעננה באה, אחרי שנים   מר אריאל הילדסהיימר: 

  מפריע ויקט להאיר את העיר, אז אולי זה של הזנחה של נושא התאורה, מוביל פה ראש העיר פר

 למישהו, שהכיכרות פתאום מוארות, שיש פנסים בכל העיר, שמחדשים, שמרעננים, 

 

 די, אל תדבר דיבור לא ענייני כאן.  גב' רונית ויינטראוב: 
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 אנחנו גאים בזה, ונמשיך בעשייה הזאת .  מר אריאל הילדסהיימר:

 

, רק ממקור הסמכות אותך ייני, תענה עניינית לשאלה ששאלתידיבור לא ענ גב' רונית ויינטראוב: 

 שלך. 

 

 הוא ענה לך. הוא ענה לך על השאלה. רונית,   מר חיים ברוידא: 

 

לא, הוא לא ענה עניינית. זה כרגיל הריטואל הזה, של להתחיל להשמיץ על   גב' רונית ויינטראוב: 

 מה שהיה. תענה עניינית.  

 

 ם, מדברים על עובדות. לא משמיצי מר חיים ברוידא: 

 

למה לפני חודשיים, תוכנית העבודה שלך לא ביטאה, התקציב לא ביטא את   נטראוב: ת וייגב' רוני

 תוכנית העבודה?  

 

 הוא הסביר לך שזה כן היה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני אומר לך עוד פעם, הופיע בתוכנית העבודה,    מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לוואה?  דרך הז למה מאשרים עכשיו זנב לתקציב? א גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אל תתרגזי, זה מופיע, זה מופיע, רונית.   מר חיים ברוידא: 
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למה מאשרים עכשיו זנב לתקציב דרך הלוואה? הרי אם הייתה ראייה מראש,   גב' רונית ויינטראוב: 

 פני חודשיים. ותוכנית העבודה, זה היה נשען על תוכנית העבודה, אז היינו מאשרים את זה ל

 

 למה זה לא מופיע בתוכנית העבודה עשר שנים אחורה? שאלה מצוינת.    ימר:מר אריאל הילדסהי

 

 אריאל,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 השנה זה מופיע, אנחנו גאים בזה,   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אולי...  מר חיים גולדמן: 

 

ת,  וד על האחריות התקציבית, הסביבתיאנחנו מברכים על זה, וכל הכב מר אריאל הילדסהיימר: 

 פעולית, הת

 

 זו לא אחריות תקציבית, זה חוסר אחריות תקציבית.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שיש ברעננה היום.    מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רונית, טוב, אוקיי.   מר חיים ברוידא: 

 

ת, זה הכול. ואני מברכת על  אריאל, בוא נסכם שניהול לא יכול להיות בשליפו גב' רונית ויינטראוב: 

 ט, פרויק

 

אחרי עשר שנים שלא נעשה שום דבר בנושא התאורה, אומר את זה שלמה   מר אריאל הילדסהיימר:
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דורפמן בעצמו, לא הייתה שום חשיבה אסטרטגית, שום ביצוע של פרויקטים, "שלוף", סליחה, זה  

 מה שאומר הדרג המקצועי. 

 

 להשאיר זנב לתקציב, שלוף זה  גב' רונית ויינטראוב: 

 

אז עכשיו באים, עושים תוכנית, רוצים, הכי קל לנו, בואו נמרח את זה  יימר: ילדסהמר אריאל ה

הסביבה חשובה לנו, והתקציב חשוב לנו, והתפעול חשוב לנו, ולכן אנחנו באים  –לשבע שנים, אבל לא 

קטים שראש העיר יותר גאה ומבקשים, ובאים ועושים את זה בשנה אחת. גאים בזה, זה אחד הפרוי

 יכול להגיד לך... אני  בהם. זה

 

לפני שנכנסתי, ותקראי... אי אפשר לנסות   S&Pאני אעביר לך את הדו"ח של  מר חיים ברוידא: 

 ולנטרל, ולבוא לנסות ולהגיד דברים. 

 

 אוקיי, אני,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

, שגם שאנשים יושבים פה, באמת, יש פה עבודה. יש פה עבודה יסודית מר חיים ברוידא: 

 פה עניינים, ואת כל הזמן מחפשת מה לא טוב.  קדמיםמ

 

 טוב.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כשהוכנה תוכנית הפיתוח, רונית,   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 שנה חיפשת מה לא טוב, באמת...  30 גב' רונית ויינטראוב: 

 



 לוללוגו חברת התמ                                                                                        עיריית רעננה
 1.2023.17בת מועצה מן המניין ישי

 

 49 
 

 שיו אני מתקן את זה.  אני מצאתי, זה בדיוק, שעכ מר חיים ברוידא: 

 

 אתה יודע? זה בסדר להעיר, ולהעיר עניינית.   טראוב: ויינ גב' רונית

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 חבל שלא היו לך את התובנות האלה לפני שלושים שנה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

באתר  אגב, בגלל שתוכנית העבודה מקושרת תקציב, היום גם מופיעה מר אריאל הילדסהיימר:

 העירייה, 

 

 היא לא מקושרת תקציב, כי אחרת זה לא היה קורה.  : טראובגב' רונית ויינ

 

עזרה לי פה הודיה, תסתכלי, תעשי גוגל, תוכנית עבודה מקושרת תקציב,   מר אריאל הילדסהיימר:

 ,  14סעיף תקציבי 

 

 כה, אתה יכול לכתוב את זה, אבל במבחן המציאות זה לא כ גב' רונית ויינטראוב: 

 

, מופיע גם מופיע "להאיר את העיר", 23עמוד  –גף הנדסה א – 61403 מר אריאל הילדסהיימר:

 החלפת כל התאורה ללדים. נמשיך בעשייה כל הזמן, תודה. 

 

דרך אגב, הרבה מההערות, חיים, שאתה הוספת, לפי חוות דעת שאמרו לי,  גב' רונית ויינטראוב: 

ירו לי שיש כזה דבר  , הסבת יום העצמאות שהפכה להיות קבועהלא רק שהם לא סביבתיים, כל תאור

 זיהום אור סביבתי.  
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 אוקיי. אז אנחנו נכבה את האורות בעיר.   מר חיים ברוידא: 

 

 והכי גרוע, חוטי החשמל שמשתלשלים מהעצים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 גם בפריז יסגרו את האורות,  מר חיים ברוידא: 

 

 לא, זה לא פריז,   : גב' רונית ויינטראוב

 

וגם ביוהנסבורג יסגרו את האורות. על מה את מדברת, רונית? באמת, על מה   ידא: מר חיים ברו

 את מחפשת? 

 

 בוא תכבד את דעתי, גם אם היא שונה משלך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 על מה את מחפשת?   מר חיים ברוידא: 

 

 אל תתנגח.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 יש פה דברים,   דא: מר חיים ברוי

 

 אל תתנגח, בוא נסכים לא להסכים באווירה טובה.   וב: ינטראגב' רונית וי

 

יש פה דברים נהדרים, וכשאמרתי, ואני מתכוון לזה, כאשר יש דברים טובים,  מר חיים ברוידא: 

זה עושה לך לא טוב, התכוונתי לדברים האלה. רונית, את פשוט לא מסוגלת להסתכל בעיניים 
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יד לך את זה. יש פה דברים מדהימים, אנשים  ל להגת על מה שקורה פה בעיר, אני מתנצבהירו

 שמחים ברחוב, רעננה חוזרת להיות העיר שהייתה, אז בואי, בואי נסתכל קדימה. 

 

 שהייתה מתי?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי, כן מיכאל?   מר חיים ברוידא: 

 

תכבד את דעתי  סתם, ? תגדיר מתי היא הייתה. אל תתנגח? מתי1922-מתי, ב גב' רונית ויינטראוב: 

 גם. וזה שאני אומרת הפוך ממך, או שיש לי מה להגיד, אתה לא יכול להשמיץ.  

 

 מיכאל, בבקשה.   מר חיים ברוידא: 

 

יש לי, קודם כל שאלה ליוסי. יוסי, החזר ההלוואה, לכמה זמן לוקחים את  : מר מיכאל רייזמן

 ההלוואה? 

 

 שבע.  : יוסימר מזרחי 

 

ים. אני מחזיק פה דו"ח של חברת א.אבשלום, למעשה יש פה שני בע שנש : מר מיכאל רייזמן

שנים  6.3שנים החזר ההשקעה, ודוח אחד מדבר על  5.4דו"חות שלהם, דו"ח אחד מצביע על תוך 

 להחזר הלוואה. לדו"חות האלה אין תאריכים, אז קשה גם לדעת מה היה ראשון, מה היה שני.  

 

 ה האחרון, ז 6.4אז אני אסביר.  : מר מזרחי יוסי

 

 סליחה?  : מר מיכאל רייזמן
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 זה האחרון.   6.4-ה : מר מזרחי יוסי

 

 אוקיי.  : מר מיכאל רייזמן

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

מאחר ואני תיקנתי את נושא האחזקה. זאת אומרת, האחזקה, החיסכון  : מר מזרחי יוסי

ו שיחסכו מיליון ₪, אנחנו הורדנו  ן. חזני הוא החיסכון הנכון, חצי מיליובאחזקה, המוצג בדו"ח הש

 את זה לחצי מיליון, כי זה החיסכון האמיתי שיהיה. רק הערה נוספת, אני רוצה לרונית,

 

 רגע, רגע, אני עוד לא סיימתי.  : מר מיכאל רייזמן

 

 טוב.  : מר מזרחי יוסי

 

הייתה  שזאת מיליון, כולם יודעים  12-אה של התודה. הערה לגבי ההלוו  : מר מיכאל רייזמן

אמורה להיות הלוואה גישור בלבד, ומכיוון שלא היינו צריכים לגשר, אז לא לקחנו אותה, ולא צריך  

בכלל לקחת במקום זה הלוואה חלופית, מכיוון שהלוואת הגישור הזאת, הייתה עבור כסף שאנחנו 

 אמורים היינו לקבל אותו בחזרה.

א על אותו... אי אפשר לקשור בין שני הדברים.  כלל לושב שזה בכלל לא על אותה פאזה, בולכן, אני ח

 ותן לי עוד שנייה אחת, יוסי, אני רואה שאתה מתכונן, עוד שנייה אחת.  

אני גם כן מלין על מה שאמרה רונית, לגבי לקיחת הלוואה לצורך תב"ר, אני חושב שטוב תעשה  

ם אחרים, בתמורה לבצע  תב"רילופי, אולי אפשר לקחת ולוותר על העירייה, אם תסתכל על תב"ר חי

את ההתייעלות האנרגטית הזאת. אני חושב שההתייעלות האנרגטית הזאת היא מצוינת, אבל אני  



 לוללוגו חברת התמ                                                                                        עיריית רעננה
 1.2023.17בת מועצה מן המניין ישי

 

 53 
 

מתנגד לעצם לקיחת ההלוואה. אני חושב שצריכים לעשות משהו חילופי, וכאשר אנחנו מדברים, לא 

יר יושבים ורואים עצת עמדברים על תקציב, אז כשאנחנו כמועל תוכנית עבודה, אריאל, כשאנחנו 

תקציב עירייה, גם בשוטף, וגם בתקציב העירייה, בנושא של התב"רים, אז זה קצת לי נראה מוזר, 

 שאחרי חודשיים ושבוע, כבר לוקחים ומשנים, ומוסיפים ומעדכנים את תקציב התב"רים.

את  תיקח , אם כן תבצע את הפרויקט, אבל לאואני חושב שטוב, עוד פעם, טוב תעשה העירייה

ההלוואה, ותנסה לראות איך היא מסתדרת, כהכנסות חילופיות של העירייה, אולי בצמצום תב"רים  

 אחרים, אולי ממקורות מימון אחרים, פנים של העירייה, אבל לא לקחת הלוואה. 

 

העיר בתרבות, לא היית מיכאל, אני בטוח שאם אתה היית עדיין סגן ראש  מר חיים ברוידא: 

 ופה שלך, ו מהקמוכן שייקח

 

 אל תיכנס לי לתוך הלב, ולא לתוך הטעם.   : מר מיכאל רייזמן

 

 לא, אני יודע, אני פשוט מכיר את הדברים.   מר חיים ברוידא: 

 

 ממש לא.  : מר מיכאל רייזמן

 

 תקשיב, מיכאל, תקשיב.   מר חיים ברוידא: 

 

חשוב כמוני, אני  וגל למסוגל לחשוב בראש שלי, אתה לא מסחיים, אתה לא  : מר מיכאל רייזמן

 לא מסוגל לחשוב כמוך, ואל תנסה לחשוב מה אני הייתי אומר, 

 

 אוקיי, מיכאל,   מר חיים ברוידא: 
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 כשהייתי כאן או כאן.   : מר מיכאל רייזמן

 

 אני זוכר,  מר חיים ברוידא: 

 

 נגדתי לקחת את ההלוואה. מיליון, אני הת 12-חיים, גם את ה : מר מיכאל רייזמן

 

 מיכאל,  ידא: ם ברומר חיי

 

 אני הייתי זה שאמר שהיא תילקח רק לשנתיים, ולא ליותר מזה.  : מר מיכאל רייזמן

 

 אוקיי.  מר חיים ברוידא: 

 

 ואני תמיד כנגד לקיחות הלוואה.  : מר מיכאל רייזמן

 

 מיכאל,  מר חיים ברוידא: 

 

 ע פרויקטים, אין לי בעיה לבצ : מר מיכאל רייזמן

 

ביקשתי ממך ליום העצמאות, ליום העצמאות כשאמרנו שלא נחגוג, שאני כ מר חיים ברוידא: 

 אתה עמדת על הרגליים וצעקת, 

 

 אני?  : מר מיכאל רייזמן

 

 כן, אתה,  מר חיים ברוידא: 
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 אני אמרתי ביום העצמאות לא לחגוג?  : מר מיכאל רייזמן

 

ם העצמאות.  של יובוא נוריד מהתב"ר  –ת, אמרתי לך לא, אתה אבל אמר מר חיים ברוידא: 

 הרי, בוא נצמצם, בשום פנים ואופן. 

 

 חיים, אני הייתי זה שאמר לך בוא לא נעשה זיקוקים, על מה אתה מדבר?   : מר מיכאל רייזמן

 

 מיכאל, אתה ישבת איתי, נו באמת.  מר חיים ברוידא: 

 

 ת. חיים, אתה פשוט לא דובר אמ : מר מיכאל רייזמן

 

 ?  ר אמתאני לא דוב מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אתה לא דובר אמת.   : מר מיכאל רייזמן

 

 אני לא דובר אמת.   מר חיים ברוידא: 

 

 נכון,  : מר מיכאל רייזמן

 

 טוב, בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא דובר אמת.   : מר מיכאל רייזמן
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 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

נוע את הזיקוקים, מה אתה שש למאני חו –כיר לך גם מתי. אמרת לי ואני אז : מר מיכאל רייזמן

 אל תעשה זיקוקים.  –אומר? אמרתי לך 

 

 על מה אתה מדבר על הזיקוקים? הזיקוקים הם שוליים. מר חיים ברוידא: 

 

 אז מה אתה מדבר על יום העצמאות? אני דיברתי על יום העצמאות בכלל?  : מר מיכאל רייזמן

 

 בסדר, מיכאל,   : מר חיים ברוידא

 

 י דיברתי בכלל על יום העצמאות? אנ : ןמר מיכאל רייזמ

 

אוקיי, חבר'ה, אנחנו, אני אומר עוד פעם, אנחנו גאים בהצלחות שלנו, גאים   מר חיים ברוידא: 

בעשייה. יש פה הזדמנות, עיריית רעננה לא נמצאת בקריסה כלכלית, עיריית רעננה נמצאת בפריחה  

 ה את זה.  ו נעשו את ההזדמנות לעשות את זה, אנחנכלכלית, ואם יש לנ

 

 חיים,  מר ניר קריסטל: 

 

 ניר, אתה רוצה להגיד עוד משהו?  מר חיים ברוידא: 

 

מבחינת הפרויקט, אין ספק שהפרויקט חשוב מאוד מאוד   –כן, בבקשה. אחד  מר ניר קריסטל: 

אם אני לוקח את מה שאתה מאוד. אבל אם דיברנו פה קודם על טובת התושבים, ועמית, אפילו 

 כאן צדק חלוקתי נפלא, כי זה פרויקט שבעצם נעשה באופן אחיד בכל העיר.  ם, ישאמרת קוד
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יש לנו היום בעיות תאורה, מטורפות. אני מדבר איתכם על זה שלהרבה מאוד גופים שקיימים היום 

ת תאורה, הוא ארוך, ברעננה, בכלל אין חלקי חילוף. והזמן שלוקח היום לתת שירות, ולתקן בעיו

 ה, פשוט כי אין להם את האמצעים הנכונים.ים מזהצוותים סובל

וכאן, מעבר לכל התועלות החשובות מאוד של הסביבה, וצמצום צריכת האנרגיה, וכל הנושאים 

הירוקים שכולנו שותפים, וזו הקדמה שאליה העולם הולך, אנחנו חייבים להיות שם גם. האפשרות  

 ט הזה, מייצרת גם ביטחון אדיר. לעשות את הפרויק

ול להגיד לכם, כחלק ממה שאני עושה בתחום שלי, יש לנו הרבה מאוד קונפליקטים גדולים  ני יכא

מאוד, בין תאורה לבין צמחייה, שהם קונפליקטים טבעיים. בהזדמנות הזאת, שכבר עולים על  

עצים פה כבר בגרו, יש הרבה  מנופים ומטפלים בעמודים, אפשר לטפל גם בזה. אין מה לעשות, גם ה

שמסתירים כאן את גופי התאורה, ואין לנו דרך לפתור את זה, והיום, כשאתה כבר הולך עצים מאוד 

 ומחליף את העמודים, ועושה את הכול, אתה יכול לפתור את זה.

  לעניין האיך, אתם מכירים אותי כולכם, ואתם יודעים שאני מאוד ביקורתי בנושאי כספים, ומתייחס 

פעם, ואתם יכולים לשאול את יוסי, שיגעתי אותו  17ותם ודק אלכספים ציבוריים בחרדת קודש, וב

לא פעם ולא פעמיים. ואכן, הרעיון של ההלוואה, גם אני, כשאני שומע הלוואה לפני הכול, באופן 

ת  שבאמ –אחד  –שפתאום זה קופץ, גם אני נרתע. אבל נוצרה פה באמת הזדמנות, וההזדמנות היא 

 258ר, וכשיוסי אמר לי שבסוף השנה, אנחנו נהיה על גישו לא נדרשנו לקחת את אותה הלוואה

מיליון, זה מבחינתי הכריע את הכף, כי זה אומר שאנחנו גם מהבחינה הזאת, נלך למקום טוב, וגם 

 יכולים לבצע את זה. 

י חושב שמחובתנו ללכת  שוב, מאחר ואנחנו יכולים לבצע את זה באופן אחיד, לכל תושבי רעננה, אנ

 תודה.   הזה. על הפרויקט

 

 ניר, יש לי שאלה,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חבר'ה,  מר חיים ברוידא: 
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 רגע, שאלה לניר, אתה מרשה לי, אפשר?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 באהבה.  מר ניר קריסטל: 

 

 ניר, יש לי שאלה,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן?  מר ניר קריסטל: 

 

, כבר לא זוכרת מתי זה היה, ישבתי איתך בוועדת משבוערק לפני פחות  רונית ויינטראוב:  גב'

אלף ₪, והסבירו לך, והכול,  240מל"ח, אתה התפוצצת על זה שלא נותנים למטרה חשובה כל כך 

והכול היה כל כך קשה, ועצרו תב"רים, ואני לא יודעת מה והכול, וככה מה שנקרא, בהינף יד, זה  

 מיליון?   15בסדר 

 

 ה. חליל לא, מר ניר קריסטל: 

 

 על דבר שאתה בצדק, מדם ליבך,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 סיכמנו,  מר ניר קריסטל: 

 

אני הייתי עם דמעות בעיניים לשמוע את הנאומים שלך בוועדת מל"ח, אז   גב' רונית ויינטראוב: 

 עכשיו, 

 

 רגע, אבל הגענו,   מר ניר קריסטל: 
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 אתה פתאום משנה,   ינטראוב: גב' רונית וי

 

 אבל הגענו להסכמה עם יוסי,  יסטל: יר קרמר נ

 

 אז בבקשה תהיה קונסיסטנטי,  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רגע, אני קונסיסטנטי,   מר ניר קריסטל: 

 

 תהיה קונסיסטנטי, אתה יודע מה? גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רגע,  מר ניר קריסטל: 

 

 בן אדם נמצא, אתה יודע מה? או ש גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא, אני,  ריסטל: ניר קמר 

 

 אני לא אוהבת,   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני קונסיסטנטי לגמרי,   מר ניר קריסטל: 

 

חבר'ה, אנחנו נמצאים במקום, אנשים, אוקיי, אנחנו עוברים להצבעה, מי   מר חיים ברוידא: 

 בעד אישור תב"ר והלוואה?
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 אני רוצה לענות לה במילה, חיים, רגע,  מר ניר קריסטל: 

 

 עזוב ניר, עזוב עזוב,   חיים ברוידא: מר 

 

 לא, אני רוצה לענות לה במילה אחת.  מר ניר קריסטל: 

 

 אבל ניר, עזוב, זה סתם מיותר,  מר חיים ברוידא: 

 

 אי אפשר להטיח בי, בלי שאני אענה. מר ניר קריסטל: 

 

 אתה תגיד, היא תגיד,   מר חיים ברוידא: 

 

 ם ללכת.  חייביאנחנו כבר  גב' רונית ויינטראוב: 

 

אוקיי, תאורת רחוב ללדים במסגרת הרפורמה להתייעלות אנרגטית, מי בעד?   מר חיים ברוידא: 

 מי נגד? 

 

בעד הפרויקט. תודה  –נגד נטילת ההלוואה  –אני מבקשת לרשום בפרוטוקול  גב' רונית ויינטראוב: 

 רבה, חג שמח לכולם.  

 

 אוקיי, חג שמח.   וידא: מר חיים בר
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 :הצבעה

  12 –עד ב

  3 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

ברוב קולות לאשר תב"ר והלוואה לשדרוג תאורת רחובות ללדים במסגרת מועצת העיר החליטה 

 הרפורמה להתייעלות אנרגטית וכלכלית.

 
 ***גב' רונית ויינטראוב, ומר עמית צור, חברי המועצה, יצאו מהישיבה*** 

 
 
 1970 –ות(, התש"ל רחוב אישור תיקון חוק עזר לרעננה )שימור .7

 

אישור תיקון חוק עזר לרעננה ) שימור רחובות( אנחנו אישרנו בעבר   – 6סעיף  מר חיים ברוידא: 

פטור לעסקים מאגרת שולחנות וכסאות בתקופת הקורונה. ולאור המצב, אני מבקש להאריך את 

לו אם זה מעט , אפי. אני רואה חשיבות רבה בסיוע לעסקים2021הפטור הזה עד סוף השנה הזאת, 

עסקים, אבל זה עסקים שיכולים, עדיין, להרים את הראש מעל המים, וזה חלק ממכלול של פעולות,  

שאנחנו מקדמים לטובת העסקים בתקופה האחרונה, ואנחנו גם זוכים להמון המון תודות. אני  

 הסבר מפורט, תהילה, בבקשה.  מבקש מהיועצת המשפטית של העירייה, לתת 

 

לחוק העזר לרעננה )שימור רחובות( יש לראש העיר, בעצם,  3לפי סעיף  : סובלהילה עו"ד ת

סמכות לבטל אגרה בגין היתר שניתן עבור הוצאת העמדת כסאות ושולחנות בבתי קפה, במסעדות.  

מדת כסאות ושולחנות , הוחלט על מתן פטור מלא מאגרת הע15.11.2020-ובאמת, במועצת העיר, מה

ועד לביטול ההכרזה על מצב החירום במדינה, בשל   1.1.2020ר. החל מיום ה בעילמסעדות ובתי קפ

 וירוס הקורונה. 

על מנת להקל על העסקים, נוכח הקשיים הכלכליים וההשלכות שנובעות ממשבר הקורונה והסגרים,  
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. המשמעות 31.12.2021, ועד יום 1.1.20-, כלומר, מ2021ההצעה היא שהפטור יחול גם על כל שנת 

 אלף ₪ לשנה.  40אלף,  80היא, בעצם, לשנתיים, זה  כספיתה

 רעיון מבורך.    מר אילן כהן:

 

 אוקיי, צר לי שרונית וצור עזבו, דווקא בסעיף שהוא אמור לעזור לעסקים.   מר חיים ברוידא: 

 קשה להם...   מר אילן כהן:

 יקון? פה אחד. מי בעד אישור ת מר חיים ברוידא: 

 
 :הצבעה

  13 –בעד 

  0 – גדנ

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 1970 -על אישור תיקון חוק עזר לרעננה )שימור רחובות(, התש"ל מועצת העיר החליטה פה אחד 

 

ברית ראשי הרשויות לאקלים ואנרגיה   – Com-Medאישור הצטרפות עיריית רעננה לאמנת . 8

 באזור הים התיכון. 

 

. אישור הצטרפות עיריית 7ון, סעיף חראנחנו עוברים לסעיף שהוא הסעיף הא : מר חיים ברוידא

 ון.ברית ראשי הרשויות לאקלים ואנרגיה באזור הים התיכ – Com-Medרעננה לאמנת 

אז לפני כמה ימים, נדמה לי בשבוע שעבר, התכנסנו פה ראשי הרשויות באשכול שלנו, ודנו בנושא  

 משבר האקלים.  

שרד האנרגיה לכתיבת תוכנית להתמודדות  מ ר מחודש, אנחנו זכינו בקול קורא, שללפני חודש, יות

עם משבר האקלים, ואנחנו גם נקבל ליווי. במקביל לנו, גם האשכול שלנו זכה, כאשר זכינו פעמיים,  

זה חלק מהתהליכים שאנחנו מבקשים לאשר, את ברית ראשי הרשויות לאקלים ואנרגיה, בכל אזור  
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 הים התיכון.

, שבשעתו גם יצאה. 15-מה לאמנת ברית ערים של פורום הדומדובר באמנה, אגב, בינלאומית, שהיא 

ערים בעולם חתומות, ואין שום סיבה   10,000כיום, רק על הברית הזאת שאנחנו מדברים, מעל 

 בעולם, שגם אנחנו לא נעשה את זה.

ממה, היערכות להשפעות שינויי האמנה היא כוללת מספר סעיפים, בין השאר צמצום פליטות גזי ח

 גברת הגישה לאנרגיה מתחדשת, ועוד המון המון דברים מהסוג הזה. ה אקלים,

אנחנו נעבור להצבעה, מי בעד הצטרפות עיריית רעננה לאמנה? פה אחד. אז בזה אני נועל את  

 הישיבה. 

 
 :הצבעה

  13 –בעד 

  0 –נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

ברית  – Com-Medלאמנת  לאשר את הצטרפות עיריית רעננה מועצת העיר החליטה פה אחד

  ון ראשי הרשויות לאקלים ואנרגיה באזור הים התיכ

 

 חיים, אפשר רק להגיד משהו אחד קטן, לפני שאתה נוהל את הישיבה?  : ענבר הוכברג גב'

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

לשואה ולגבורה, שיצוינו, רק רציתי להגיד שבמסגרת אירועי יום הזיכרון  : ענבר הוכברג גב'

הבא, אנחנו יוצאים בפרויקט עירוני שמזמין את התושבים למלא את הפרטים של בני , בחודש בעצם

משפחותיהם שנספו בשואה. ובעצם, השמות יודבקו על גבי נרות נשמה שיודלקו על ידי בני הנוער של  

 העיר, במהלך הטקס שישודר גם בפייסבוק. 
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כנס לקישור, ולמלא, בעצם,  ספו, להימי שיש לו יקירים ויקירות שנ אז אנחנו מזמינים את כל

בפייסבוק העירוני נמצאים כל הפרטים, את השמות של היקירים, כדי שבעצם נוכל לעשות את 

 המהלך החשוב הזה, ולציין זאת בפעם הראשונה.  

 

   תודה, דרורה מר חיים ברוידא: 

 

תי, ז לא שלחאלה שאין לי את המייל שלהם אאני שלחתי עכשיו לכולכם, ל  גב' דרורה כהן: 

 אבל לרובכם, את המיזם החדש שאנחנו יוזמים בנושא של היום השמיני. 

, שבדרך כלל הבית מלא בשבעת 18זה מיועד למשפחות שנפטר להם מישהו במשפחה, ילדים עד גיל 

אותם. ימי האבל, וביום השמיני הבית מתרוקן, והמשפחה מתקשה להתמודד עם האסון שפקד 

הם חייבים להיות אנשים בעלי הכלה, רגישות, אנשים שיכולים נדבים, ואנחנו רוצים להכשיר מת

 להיכנס לבתים שיש בהם צער וכאב, שגם הוא חלק מחיינו.

אז אני אשמח שתפרסמו את זה בקרב האנשים שאתם מכירים, גם אתם, שלא שלחתי לכם, זה 

לכת עם היוזמה  דחיפה, להעיר, שנתן לי את הגב, את ה יפורסם בפייסבוק, ואני מברכת ומודה לראש

 הזאת. תודה חיים.  

 

אז באמת תודה לכולם, אני ממש מעריך את הגיבוי, ואת זה שאנחנו מקדמים  מר חיים ברוידא: 

 קדימה, וחג שמח לכולם, ללא יוצא מן הכלל. 

 

       

 ______________________          _____________________ 

 מר אריאל הילדסהיימר                ידאמר חיים ברו                       

 מנכ"ל העירייה                    ראש העיר                


